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   ,בת אל בלאישעדי כרמלי, עמית איסמן,  אשר אקסלרוד ,  ,יצחק גורדון ,ערן בקרעוה"ד  נעדרו:

, שמעון כץ, ענת קאופמן ,יפעת תומר  ,עואודהנידאל  ,אפרים נווהאיתמר דוננפלד,   ,פהים דאוד

 .אלה קאופמן

 

  

 1 על סדר היום:

 2להעברה תקציבית עבור מערך האתיקה ובית הדין של אישור המלצת ועדת הכספים  .1

 3 מחוז תל אביב עד שיתקבלו מסקנות ועדת הבדיקה.

 4 אישור הסכם קיבוצי לעובדי לשכת עורכי הדין  .2

 5 דיון ואישור הגשת עתירה -נציב תלונות הציבור על השופטים .3

 6 בקשה להצטרפות הלשכה להליך בעניים פלונים נגד שומרה חברה לביטוח. .4

 7 גריעת חברי ועדה. -ותנוהל ועד .5

 8 בוררויות .6

 9 שונות .7

 10 

 11 רוטוקול הדיוןפ

 12 

 13 אישור הסכם קיבוצי לעובדי לשכת עורכי הדין  . 2

 14ההסכם הקיבוצי שכולכם קיבלתם דיברנו עליו. אני חושבת שהשיח על שני  שרת תגר:וא

 15הדברים הראשונים לא היה איתו עניין. הדבר היחיד שנבחן היה נושא של 

 16שי המחוזות נספח שאומר שכל יושב אבמחוזות. שלחתי לכל רעבודה מהבית 

 17ראש מחוז יבחר האם הוא מחיל את עבודת הבית אצלו במחוז. החרגנו 

 18בהסכם את המחוזות. תחת הדבר הזה אנחנו מבחינתי יכולים להעלות את 

 19 ההסכם הקיבוצי להצבעה.

 20 הערות למישהו? עמית בכר:

 21 איפה ההסכם אפשר לשלוח אותו בווטסאפ?  :דנוךאלעד 

 22 אשלח אותו לקבוצה של המועצה. ,כן דנה בלום:

 23הדברים היו בין חומרי הרקע, גם דנו בזה בפעם הקודמת. הייתה סוגיה שרצינו  עמית בכר:

 24את שיתוף הפעולה לבקשת ראשי המחוזות והדבר למיטב הבנתי נעשה. שוב 

 25 הצבעה.אם יש הערות או שאלות, אם לא ניגש לה

 26יש הערות. אני כבר חודש מבקש נתונים ממנגנון הלשכה ולא לפי שמות איך  ערן גולן:

 27הולך ההסכם לחול מבחינת התפלגות של שכר. לא קיבלתי שזה לא תקין ואני 

 28בתקופה  לדעתי חושב שתוספות צריכות להיות בעיקר לבעלי השכר הנמוך. 

 29כזאת של יוקר מחיה צריך לקבוע שרוב התוספות ילכו לעובדים שמשתכרים 

 30 מתחת לשכר הממוצע במשק ולא לעובדים שמשתכרים שכר יותר גבוה. 
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 1רכי המחיה צאנחנו לא אמורים בתקופה כזאת להגדיל את הפערים והצורך ב

 2 בישראל עלה בצורה דרמטית בשנה האחרונה. 

 3העובדים שיש להם ותק והם משתכרים יותר כי הם בוותק או בתפקיד למה  שאדי סרוגי:

 4 ניהולי יסכימו שלא להעלות להם לעומת אלה שהתחילו?

 5שני צדדים, אני אומר מה צריכה להיות העמדה שלנו. העובדים בין זה הסכם  ערן גולן:

 6ירצו, לא ירצו. אני לא אומר לא לתת לעובדים האחרים בכלל תוספת אני רק 

 7אלף שקלים רוב התוספת צריכה  300שבעיני אם העלות של ההסכם היא אומר 

 8 ואי ללכת לעובדים שמשתכרים פחות מהשכר הממוצע במשק. זו עמדה ערכית 

 9 אפשר לחלוק עליה. 

 10 רטה? -איך זה מתחלק היום ערן זה מתחלק פרו ברוריה לקנר:

 11 .זה מתחלק ללא קשר לסכום המשכורות ערן גולן:

 12  רטה?-ספת תתחלק פרוהתו ברוריה לקנר:

 13 התוספת היא ללא קשר לסכומים שהעובדים משתכרים. ערן גולן:

 14 העלייה היא לפי ותק.  נדב ויסמן:

 15 יש לך נתונים על ההתפלגות? ברוריה לקנר:

 16 לא. כי מנגנון הלשכה במשך חודש לא מעביר נתונים.  ערן גולן:

 17 הערכית מעניין אותי כמותית.ערן מעניין אותי לדעת, הבנתי את הסוגייה  ברוריה לקנר:

 18 גם אותי זה מעניין ברוריה.   ערן גולן:

 19אם יש לך את  ,כמה מבין כל העובדים שמיועדים לקבל את התוספת באחוזים ברוריה לקנר:

 20 נמצאים באמת במשכורת מתחת לממוצע? ,הנתון הזה

 21 המנכ"לית פה וכדאי שהיא תספק את הנתונים לא אני.   ערן גולן:

 22 האם יש נתון כזה? לקנר:ברוריה 

 23 למנגנון יש את הנתונים. אפשר לשאול ולקבל את החלטה ערכית בעניין.  ערן גולן:

 24אני מבינה את העמדה שלך מעניין אותי אושרת אם יש נתון כזה. אם הרוב  ברוריה לקנר:

 25המכריע שהולך לקבל את התוספת כמותית נמצא בחציון הנמוך יותר זה עניין 

 26 פלגות אחרת יש לזה משמעות.אם זה בהת ?אחד

 27במהלך המשא ומתן שהתקיים עם העובדים במשך חצי השנה האחרונה  אושרת תגר:

 28הדברים האלה נבדקו. כמובן שבדקנו את הנושא של מה השכר הממוצע  

 29במשק ומה השכר הממוצע בלשכה. החלטה הזאת באה למנוע פער אחר, יש 

 30הממוצע  השכר הוא היוםפה עובדים שגוייסו במשכורות נמוכות מהשכר ש

 31היום קורה מצב בעייתי שבו אתה מגייס מזכירה באותו שכר של מי  .במשק

 32שנים כמזכירה. לכן החלטנו שאנחנו באים לקראת  15שעובדת פה כבר 

 33העובדים הוותיקים מתוך המקום הזה. אני גם אגיד שכל העובדים שנמצאים 

 34 ה.בהסכם הקיבוצי מקבלים את התוספת הקבוע
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 1מעשר שנים. שוב החל יש מנגנון שאומר מה שקורה עד עשר שנים ומה שקורה 

 2 הפעם הזאת.להתייחס אליו זה בא למנוע עוול אחר שהיה קיים וחשבנו שנכון 

 3תראו בסוף שלחנו את המנכ"לית ואת הצוות המקצועי שלנו לעשות משא   חיה שפיגל:

 4ד סביר מבחינת ומתן עם העובדים. ההסכם שהציגו לנו על פניו נראה מא

 5גם מבחינת העלות  ,התוספות שניתנות כדי להבטיח שקט תעשייתי כרגע

 6הכוללת. ההסברים שהמנכ"לית נותנת לנו עכשיו לגבי הצורך בתיקון של איזה 

 7שהוא עיוות. אגב אושרת אומרת בחרנו אבל מן הסתם אלה דרישות שעלו 

 8עכשיו משא ומתן  במשא ומתן. אנחנו לא יכולים לשחק שחמט עם עצמנו ולנהל

 9עם עצמנו. מצד שני יש עובדים שהציגו את הדרישות שלהם. בסופו של דבר זו 

 10כשמסתכלים על ההסכם הזה במיוחד עם ההסבר  והתוצאה שהתקבלה. על פני

 11המשלים שמדבר על עיוותים שנוצרו כי הוותיקים התקבלו בשכר מאד נמוך, 

 12וב וכבר עכשיו הם כשהחדשים יגיעו לוותק שלהם הם יעקפו אותם בסיב

 13 מגיעים לאיזה שהיא השוואת תנאים. 

 14על פניו נשמע לי מאד סביר ואני חושבת שאנחנו צריכים לגבות את ההנהלה 

 15שאומרת זה ההישג הכי טוב שהצלחתי לייצר מהמשא ומן. גם לשים לב 

 16שהמשמעות של לא לאשר עכשיו את המשא ומתן זה כשלעצמו מאבד פה איזה 

 17שהוא מומנטום ועלול להביא לאיזה שהיא תסיסה שנמשכת כבר אצל 

 18תנאי העסקה מפליגים. סך הכל להבנתי לא נהנים מאיזה שהם העובדים שב

 19 1.5%מאד זמן ממתינים להטבות האלה. כשאנחנו מדברים על  ההם כבר הרב

 20אנחנו מדברים מראש על תוספת שהיא על הצד הסמלי הנמוך  2.5%עד 

 21מהבית בשיקול דעת של כל יושב עבודה מבטיח לנו שקט תעשייתי. יום אחד ש

 22ובן הטבה שאפשר להתמודד איתה. אני חושבת שאנחנו ראש מחוז זה כמ

 23צריכים פה לגבות את ההנהלה שאומרת שזה הדבר הכי טוב שיכולנו להביא 

 24 בסך הכל נראה לי סביר. 

 25בשביל מה אנחנו נמצאים פה בשביל להיות חותמת גומי? אני מבקש נתונים  ערן גולן:

 26את הנתונים. לנו ים המנגנון לא מספק אותם. אנחנו הגוף שמחליט ולא מספק

 27מנוסים. אני בא ואומר לשלול מאיתנו את הזכות  יןדבסוף כולם פה עורכי 

 28שהוא הסבר לא מקובל עלי לא רק בהסכם  ולהגיד יש איזה לקבל את הנתונים

 29אם אנחנו אומרים שלחברי המועצה אין יכולת לקבל הקיבוצי בכל סוגיה. 

 30 בואו נסגור את המועצה.נתונים על סוגיות שהם אמורים להצביע עליהן 

 31המנכ"לית יש אצלנו  תהבנתי מה אתה אומר אני רוצה להתייחס. כשאומר חיה שפיגל:

 32עובדים עד עשר שנים ומעל עשר שנים. בדקנו את העניין הזה ומצאנו שבאופן 

 33עקבי יש הבדל בין השכר שבו התקבלו הוותיקים לעבודה לבין החדשים 

 34הזאת בחנו אותה והיא נראית לנו בהחלט שהגיעו לעבודה. הוצגה לנו הדרישה 

 35 סבירה. מבחינתי זה מספק. 
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 1אני לא חושבת שאני חותמת גומי אלא אחרי שאני בוחנת את הדברים האלה 

 2רוצה לקבל נתונים ולראות אני זה נשמע לי מאד הגיוני. אתה אומר בלי קשר 

 3 התפלגות שלהם?המה? באיזה שכר הם התקבלו, מה השכר הנוכחי שלהם, מה 

 4 בהחלט יש לך זכות לבקש את זה.

 5 זה משהו שיטתי שנעשה. ערן גולן:

 6אני רק רוצה להזכיר שהדיון הזה על העלאת השכר כבר התקיים במועצה. אני   איתמר פנץ:

 7גם אזכיר שכשהוא התקיים במועצה והוצג בישיבה הקודמת הסיבה שהדבר 

 8עלאת השכר הזה התעכב בעוד כמה חודשים היא כי הסוגייה לא הייתה על ה

 9תפלגות בקרב העובדים אלא הסוגייה של עבודה מהבית שחלק מהמחוזות הוה

 10 היה להם קושי עם זה וזה גרם לעיכוב של חודשים.

 11 איתמר אתה אומר דברים שהם לא נכונים. ערן גולן:

 12רגע זה מפריע. לחזק את מה שחיה אמרה ואת אושרת בפעולות שלה אני   איתמר פנץ:

 13ים חודשים רבים לאור חילופי גברא. אנחנו כמועצה מזכיר שהעובדים מחכ

 14מחוייבים נכון לעולמות של שקיפות ולבדיקה ובחינה בזה אתה צודק ערן. 

 15אנחנו גם מחוייבים לאפשר למנגנון להמשיך לעבוד. חיה אמרה בעדינות 

 16תסיסה. באמת העובדים מחכים אני מזכיר זה משהו שאמור היה לחול רק על 

 17. זה לא אירוע שאפשר עוד 2025 ראשון בר בסוף רבעוןואנחנו כ 2025שנת 

 18להשהות אותו. ערן אתה צודק מהותית באמירה אני מבקש נתונים ולא 

 19 מביאים לי.

 20איתמר אני רוצה לחזק את מה שאתה אומר. אנחנו קיימנו על זה דיון היה  עמית בכר:

 21סוגיה דיון על כל הסוגיות הללו. היינו בפתח של אישור אבל באמת עלתה 

 22עם יושבי הראש. הדבר הזה גם גרם קצת  תמסויימת שלא הייתה מחודד

 23לעוגמת נפש אצל העובדים כי למעשה כבר הוסכם. בסופו של דבר התהליך של 

 24הסכם קיבוצי זה תהליך מובנה שבו מתחילים משא ומתן מבצעת אותו 

 25 ההנהלה. יש הסכם שמגיע לאישור מועצה, אלה הדברים כך זה היה בעבר וכך

 26 זה היה גם בגופים אחרים.

 27העובדים מצידם בוחרים הנהגה וועד ואיתו מנהלים משא ומתן. כך עולם  

 28הסכם העבודה הקיבוצי עובד ויש לפעמים דילמות ופערים מסויימים בין 

 29העובדים וההנהלה, זה נכון להרבה מאד מקרים. אנחנו ניהלנו משא ומתן עם 

 30ון הזה שעתיים ושלוש הוא חשוב עובדים כמקובל. אפשר לקיים את הדיהועד 

 31 אבל עשינו אותו כבר. 

 32כרגע היה נושא של יושבי הראש בנוגע לעבודה מהבית שהוא חורג. זה לא רק 

 33עניין של תנאי עבודה זה גם עניין של התאמת הסעיף בהסכם למציאות 

 34של הלשכה וגם למחוזות. עצרנו את זה בצורה חריגה כי ולאתגרים היומיות 

 35 ציפייה שהדברים יבואו לידי אישור לוועד העובדים. למעשה הייתה 
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 1הם חיכו בסבלנות והדבר נדון על ידי המנכ"לית ויושבי ראש המחוזות ועכשיו 

 2 הדבר הזה מונח לפתחכם. אני מבקש לאשר אותו.

 3אני מבקש להגיב. אני רק מבקש לומר שאנחנו נדרשנו לבחון את זה לאור  קס:'צ'ארז צ

 4הקיים. אני מאד מכבד את עובדי הלשכה אבל ההתאמות הנדרשות למצב 

 5שאנחנו לא יכולים לדון בעניינם של עובדים  ,לכל מי שיושב כאן ,ברור לכולנו

 6ובכלל בענייני כספי הלשכה בלי שאנחנו מבצעים עצירה מסויימת ורואים את 

 7תקציב הלשכה לאור התיקון לחוק. הדבר הזה עד לרגע זה לא נעשה. אני יושב 

 8ז אני מוכן שכל יושב ראש ועד מחוז פה יציג את עמדתו ויגיד ראש ועד מחו

 9האם מישהו מלשכת עורכי הדין בא ודיבר איתו ביחס למה שהולך להיות 

 10 כתוצאה מהגזירות התקציביות.. 

 11ביד אחת אנחנו מבינים את המצוקה והרצון של העובדים שבאים ואומרים 

 12אותו, אנחנו רוצים תנאים אנחנו רוצים הסכם קיבוצי, אנחנו רוצים להאריך 

 13נוספים. כמובן שאנחנו מכבדים את עבודתם של העובדים. ביד השנייה אנחנו 

 14לא  מצליחים להבין מה ההשלכה של זה ביחס לגזירות התקציביות שנחתו על 

 15 הלשכה.  אף אחד לא אומר לנו את זה.

 16על ראשה של נחתו על ראשה של הלשכה ארז? יש חברי מועצה שהביאו את זה  נדב ויסמן:

 17 הלשכה. 

 18אני רק אומר  .אני מבקש נדב להשלים אחר כך תדבר כמה שאתה רוצה קס:'צ'ארז צ

 19במציאות התקציבית שנוצרה. הלשכה הארצית כתבה לוועדת החוקה שאם 

 20עובדים זה מה שאתם כתבתם. במציאות   44תעבור הצעת החוק יפוטרו 

 21 ,ותן תנאים לעובדיםשאנחנו נמצאים בה כרגע חותמים על הסכם קיבוצי שנ

 22אומרים עבודה מהבית לא עבודה מהבית. אתם לא מניחים בפנינו אפילו את 

 23התשתית המינימלית של מה הולך להיות ואני מדבר על תיקון לחוק שאושר 

 24כבר לפני חודש. איפה הנתונים האלה? זה גם רלבנטי לעוד סעיפים תקציביים 

 25 ז תל אביב. כמו התקציב שאתם רוצים להעביר לאתיקה במחו

 26נמצאים מאחורי מסך של  ,למעט מי שאמור לדעת ,כל חברי המועצה פה

 27בערות. אף אחד לא יודע למה שנדע? לא משנה, בסך הכל מגיעה אלינו 

 28מנכ"לית הלשכה אלינו למחוז ומסבירה לנו מה הקיצוצים שיהיו למחוז 

 29 ספציפי. אין לכם אחריות כלפינו כמועצה להסביר לנו מה הולך לקרות

 30א סוג של נתון מסויים מה ומבחינה תקציבית? לתת לנו איזה שקף איזה שה

 31זה לא  ,אתם פשוט מתעלמים מהעובדה שיש חוק חדש ?אתם הולכים לעשות

 32אני מחלחל אליכם הנושא הזה? אין לכם אחריות תקציבית בנושא הזה? 

 33מבקש לקבל נתונים מה ההשלכות של ההסכם הקיבוצי הזה בשים לב לגזירות 

 34מדיניות של ראש הלשכה ההתקציביות שנחתו על הלשכה כתוצאה מ

 35 הפוליטית שלא מפסיקה. 
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 1תנו לנו את הנתונים האלה, אי אפשר להצביע על נקודות כאלה ולא נקודות 

 2אחרות שהעניין שלהם בבסיס הוא כלכלי ותקציבי בלי להבין מה אתם 

 3 מתכוונים לעשות עם התקציב, זה הכל. 

 4 ברים להצבעה?אנחנו עו עמית בכר:

 5 אני רק במילה רוצה להגיד שכל מה שארז אמר נכון. ערן בן ארי:

 6בסדר, חוץ מהדברים הלא נכונים. אושרת מהיכרותי איתה לא תתעמת איתך  עמית בכר:

 7 על ענייני אמינות אבל בסדר. מה היא אמרה או לא אמרה במחוז.

 8 ת במחוז כשהיא אמרה?היי ,אתה היית שם? לך יש איזה בדל של אמינות קס:'צ'ארז צ

 9אני אגיב כללית וסטטיסטית לדברים שאמרת ואמר ערן. במדיניות שלי מה  אושרת תגר:

 10שאני יכולה להעביר אני מעבירה. אני חושבת שהמועצה היא ממש לא חותמת 

 11 גומי והיא צריכה לבדוק וללמוד את הנתונים. 

 12 איפה הנתונים? ערן גולן:

 13 ותך ערן למשרדי אתמול ושלשום לעיין במסמכים.זאת הסיבה שהזמנתי א אושרת תגר:

 14 כתבתי לך שאני בהשתלמות? ערן גולן:

 15 (מדברים ביחדרגע, זה היה הזמן שראיתי את זה והגבתי ואין פה. ) אושרת תגר:

 16אלף  12.5)במענה( השכר הממוצע של העובדים בלשכה הוא בסדר גודל של  

 17 שקלים.

 18 מהשכר הממוצע במשק?כמה עובדים משתכרים פחות  ערן גולן:

 19שהתנהל משא  ,אנחנו לא נכנסים לדיון בשאלה שעברה עליה ועדת כספים אושרת תגר:

 20ומתן ארוך שבמועצה הקודמת הדברים נדונו. יש גבול גם כמה אפשר לטרטר 

 21 את המנגנון. 

 22 המצב התקציבי שלנו עם המשא ומתן כרגע הוא לא כפי שהיה. קס:'צ'ארז צ

 23חוק חדש איך אתם נערכים? אמרתי לך ארז כרגע הנושא נמצא  אמרת לי יש אושרת תגר:

 24אבל צריך להיערך לקיצוץ  2025בעתירה אם להחזיר את הכספים של שנת 

 25 תקציבי.

 26הארצי והמחוזות משולבים, יש מציאות קיימת תקציבית. אי אפשר לבנות על  קס:'צ'ארז צ

 27 מה בג"ץ יגיד, אם העתירה תדחה או תתקבל. 

 28 ן ולכן כל אחד בבית שלו.נכו אושרת תגר:

 29אתם צריכים להגיד מה אתם מתכוונים לעשות בתקציב וזה גם לעניין  קס:'צ'ארז צ

 30 העובדים. 

 31)בתגובה( אל תשתיק אותי יש לך אחריות כראש לשכה להגיד לנו מה מצבה 

 32הכלכלי של הלשכה ומה אתה מתכוון לעשות כתוצאה מהתיקון לחוק. למה 

 33 אתה לא מעביר תקציב במועצה? 

 34 איזה תקציב? מה זאת אומרת לא מעבירים?  איתמר פנץ:

 35 אם המטרה לפוצץ את הישיבה. עמית בכר:
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 1 ום מטרה.אין ש קס:'צ'ארז צ

 2אני אומר דבר כזה, הנתונים של ההסכם הקיבוצי ידועים, ההשלכה  עמית בכר:

 3יגיד לנו במדוייק. הדברים  נץאלף שקלים, תיכף פ 200-התקציבית שלו היא כ

 4נמצאים לפני כולכם. ברור לחלוטין לכולם וזאת ההנחייה של הלשכה 

 5ית עבודה ולהציג הארצית של להיערך לקיצוץ תקציבי כבר השנה, להכין תוכנ

 6 אותה למועצה. 

 7 מה הנתונים? קס:'צ'ארז צ

 8ברור שהקיצוץ הזה יצריך גם קיצוץ בכוח האדם. כל המחוזות יודעים, מה  עמית בכר:

 9אפילו הרבה  2026כי שנת  2025שלא צריך היה לומר, אני מדבר גם על שנת 

 10לפועל  יותר משמעותית עם הערכות ארגונית שונה. אם צו הביניים ידחה יכנס

 11ם המועצה וגם המחוז. גיה פחות או יותר רוחבי, חלק יחסי, כל גוף שיהקיצוץ 

 12וזה יצטרך  20%או  5%השיעור האפקטיבי של ההפחתה של  אנחנו נראה את

 13מנכ"לי המחוזות ומנכ"לית הלשכה צריכים מכל אחד  .לבוא לידי ביטוי

 14 להיערך לדבר הזה ולהתאים את עצמם, זו המציאות. 

 15הזה אני חושב שהעלות שכבר הוצגה כאן של ההסכם הקיבוצי  תחת הדבר

 16למשא ומתן ארוך טווח שיקח עד שהוא אגב הסכם זמני באופיו שאמור לגשר 

 17בחשבון גם את השינויים החוקתיים ואנחנו גם אמרנו את זה לוועד העובדים. 

 18ועד העובדים לוקח את זה בחשבון. בסופו של דבר אם אנחנו נצטרך לקצץ 

 19אלף שקלים בעלויות השכר יכול להיות  200-ת השכר ויש עליה של כבעלויו

 20קיצוץ כך או כך. ועד בצע שהקיצוץ יהיה רחב יותר אולי. אנחנו נצטרך ל

 21העובדים שניהל איתנו את המשא ומתן מכיר את העניין הוא המוסמך מטעם 

 22העובדים לקבל את ההחלטות כך זה עובד כפי שאמרתי ביחסי עבודה 

 23העובדה  ,לאור ההשתלשלות גם של לוחות הזמנים של ההסדר הזה .קיבוציים

 24הגענו עד הלום ההמלצה שלי היא לאשר  ,שהחל משא ומתן במהלך הקיץ

 25 אותו. 

 26מהאנשים שילמו דמי חבר  70%אנחנו עכשיו חיים בעולם שבו  ,יש לי שאלה קס:'צ'ארז צ

 27. אלה שלא שילמו לפי מה 2025לשנת  20%ויכול להיות שנצטרך להחזיר להם 

 28. המציאות הזאת כרגע שבה יכול 20%שאני מבין משלמים עם ההנחה, אותם 

 29אנחנו נצטרך להחזיר  ,ידחה את העתירהשבג"ץ במידה  ,להיות שבאבחה אחת

 30כספים בצד לטובת האירוע הזה?  איריםכסף דה פקטו. אנחנו משלאנשים 

 31האם האירוע זה של שמירת הכספים לצורך החזרתם לעורכי הדין הוא לא 

 32איך אנחנו נערכים  ?רלבנטי לעניין העסקת עובדים בלשכה הוא לא פוגע בהם

 33דוחה לנו את העתירה אנו אמורים להחזיר  ץיש לנו תוכנית בעניין הזה? בג"

 34 ם מה הסכום שאנחנו אמורים להשיב?  זה יצא מכספי הרזרבות?כספי
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 1האם זה שאנחנו מעסיקים היקף עובדים כל כך גדול כפי שמפורט בתקציב 

 2סגל אדיר של ראש הלשכה שהוא פשוט מנופח לבלי היכר, הרבה מאד עובדים 

 3שלא ברור בכלל מה האירוע שאנחנו משלמים בגינו משכורות עתק. זה משהו 

 4של ההחזר. יש  20%וכרינו ברגע שנצטרך לשלם כספים בגין אותם שיהיה בע

 5 .מישהו שעובד על הדברים האלה שרואה אותם

 6 ארז זה פשוט אבסורד בכל הכבוד.  נדב ויסמן:

 7 אתה מוכן לענות במקום מחמאות? קס:'צ'ארז צ

 8 אתה רוצה לתת לי לענות?  נדב ויסמן:

 9 אל תחלק לי מחמאות וציונים. קס:'צ'ארז צ

 10אנחנו אישרנו תקציב. עכשיו יש את החוק החדש שכולל הוראות מעבר לשנת   ויסמן: נדב

 11. זה עדיין נמצא בבג"ץ. עכשיו אנחנו מתכנסים לדון על ההסכם הקיבוצי. 2025

 12העלות של ההסכם הקיבוצי כמו שהוצגה לנו בישיבה הקודמת היא נמוכה 

 13א גם לא רלבנטית מאד. אני אשמח אם זה יאמר עוד פעם לפרוטוקול. לכן הי

 14לחוק החדש והיא לא רלבנטית לגזירות שאתה ואחרים עזרתם להנחית על 

 15 ראשה של הלשכה מטעמים פוליטיים כל הדבר הזה לא רלבנטי. 

 16. 2025אני אשמח לשמוע שוב מה העלות של ההסדר הקיבוצי הזה רק לשנת  

 17כמו שאמר כבר ראש הלשכה היא בסך הכל אמצעי גישור לקראת משא ומתן 

 18שיהיה בעתיד ובוודאי שהמשא ומתן יצטרך להתחשב בגזירות שהבאתם על 

 19ראש הלשכה מטעמים פוליטיים אם לא נצליח לבטל אותן בבג"ץ. בינתיים יש 

 20כאן הסדר קיבוצי שהושג במשא ומתן. אנחנו לא חותמת גומי, אנחנו  לנו

 21כמו שאמרה קודם חיה אנחנו בודקים את צריכים לבחון את סבירותו. 

 22 סבירותו בישיבה שנייה. קיבלנו הסברים מהמנכ"לית שמהימנה על כולנו. 

 23 אלף שקלים עלות לכל מחוז.  50זה בערך   :דובר

 24 ונה הכללית.אתה מתעלם מהתמ קס:'צ'ארז צ

 25אין לזה שום רלבנטיות לחוק ואתה סתם מעלה נקודות שבינן לבין ההסדר  נדב ויסמן:

 26 הקיבוצי אין שום קשר.

 27אני מעלה נקודות שקשורות לעובדי הלשכה. אתם מתעסקים עם עובדי  קס:'צ'ארז צ

 28 הלשכה.

 29לקבל אותו. לא נכון, אנחנו מדברים על הסדר קיבוצי שעובדי הלשכה מוכנים  נדב ויסמן:

 30עלותו ביחס לתקציב הלשכה, לרבות לאחר הגזירות שאתה וחבריך וחברותיך 

 31 הנחתתם על הלשכה מטעמים פוליטיים. )מדברים ביחד(

 32לעובדי הלשכה מגיע שנאשר להם את ההסדר הזה. כל זה לא רלבנטי כי זה  

 33 אלף שקלים אני מציע לאשר את ההסדר. 300בסך הכל 

 34אנחנו עולים להצבעה. ככה אי אפשר לנהל, יש פה חברים שזמנם תודה חברים  עמית בכר:

 35 יקרם. מי בעד אישור ההסכם?
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 1מה זאת סתימת הפיות הזאת. אני לא דיברתי אני רוצה להגיד כמה משפטים  ערן בן ארי:

 2 עם כל הכבוד.

 3 תפתחו מצלמות בבקשה. דנה בלום:

 4 אפשר להצביע בצ'אטים. כתבתי בצ'ט אני בעד. איתמר פנץ:

 5 אני אעבור כל אחד ותגידו לי בעד או נגד. ה בלום:דנ

 6 בעד. ברוריה לקנר:

 7 בעד. עמית בכר:

 8 נגד ואני מוחה על זה שלא היה דיון ולא יכולתי להגיד את מה שאני רוצה.  ערן בן ארי: 

 9 ערן היה דיון, אני אומר לפרוטוקול התקיים במועצה  דיון. זה שרוצים...  איתמר פנץ:

 10 היה דיון.חד משמעית  :דובר

 11 בעד.  :בן לולואדיר 

 12נגד לאור אי קבלת נתונים ובעד להפוך את רוב התוספת לעובדים שמרוויחים  ערן גולן:

 13 שכר נמוך.

 14 בעד. :דנוךאלעד 

 15 אני בעד.  נדב ויסמן:

 16 אני בעד.  חואלדי: חוסין

 17 אני בעד.  חלאילה: ואאל

 18 בעד.  משה טייב:

 19 בעד :מרקוביץליאור 

 20 בעד. ראש: לירז

 21אני בעד. אני רוצה להודות לאושרת ולרוית יושבת ראש ועד העובדים על   סרוגי:שאדי 

 22המשא ומתן ועל ההסכם. אני חושב שאושרת ורוית עשו עבודה נהדרת לשני 

 23הצדדים. אף אחד מחברי המועצה לא רוצה לראות את ההסכם הקודם שהיה. 

 24יכים לשבת אני כן חושב שמה שארז אומר נכון מבחינת ההתארגנות. אנחנו צר

 25כדי לקבל איזה שהיא הדרכה מה אנחנו עושים  נץעם אושרת ותומר ואיתמר פ

 26ינת העובדים זאת חבהמשך מבחינת כל המחוזות והקיצוצים כהכנה גם מב

 27 שאחוז השכר במחוזות מאד גבוה. תודה רבה לכם.לאור העובדה במיוחד 

 28 בעד. עתאמנה:נביל 

 29 .בעד פרלמן: רותם

 30אני נמנע בשל חוסר אחריות תקציבית בכלל בהעלאת הנושא הזה בשלב הזה  קס:'צ'ארז צ

 31בשל העדר חשיפה של נתונים לגבי השלכות התיקון על עובדים במחוזות 

 32 ובארצי בכלל. 

 33 חברים בשלב ההצבעה כדי שיהיה נוח. עמית בכר:

 34תפסיק להשתיק אותי. כל רגע משתיקים, משהו לא ברור סתימת הפיות  קס:'צ'ארז צ

 35 הזאת. 
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 1על  אמרתי בשל השלכות התיקון, העדר חשיפת נתונים לגבי השלכות התיקון

 2עובדים במחוזות ובכלל. אני גם שאלתי שאלה לגבי איך אנחנו מתכוונים 

 3 לממן את כל ההחזרים כתוצאה מדחיית העתירה על ידי בג"ץ?

 4חברים ארז דיבר ארוכות. אנחנו מקיימים ישיבות בזום בשלב ההצבעה  ר:עמית בכ

 5מצביעים. זה מקובל בכל גוף ציבורי, מגיעים להצבעה מצביעים. אי אפשר 

 6להחליט כל אחד על דעת עצמו להאריך את הדיון. זה לא עניין של השתקה זה 

 7 .רוכותארז דיבר א ,עניין של כבוד הדדי לנו לחברים, לתהליך, לזמן שלנו

 8הצבעות כדי שנוכל לקצר חזותית. בפעם  קייםגם בהצבעות הבאות אנחנו נ

 9מי נגד ומי נמנע ירים את ידו. אם  ,אנחנו נשאל מי בעד םהבאה יש עוד נושאי

 10יהיו ספיקות שלא שמעו את האנשים דנה תקיים שיחות טלפוניות ותרשום 

 11הו שצריך את הדברים. אנחנו לא יכולים להרשות את זה, כל פעם שמיש

 12להצביע יקבל עוד זמן נאום במטרה להאריך את הדיון ולמשוך עוד זמן. זה 

 13 לא עניין של השתקה זה עניין של להגיע לכל הנושאים שיש על סדר היום.

 14 בעד. ליאור שפירא:

 15 אני בעד.  חיה שפיגל:

 16 בעד.  :רועי רוזן

 17 אני נגד תודה שעכשיו ביטלת לי את ההשתק.   :נטוביץיצחק 

 18 .תודה לכולם בלום:נה ד

 19 

 20 דיון ואישור הגשת עתירה -נציב תלונות הציבור על השופטים .3

 21ועדה לבחירת נציב תלונות השופטים. כידוע וההרכב הנושא הבא הוא שינוי  עמית בכר:

 22... תיקון ההרכב המוצע הוא תיקון פוליטי לכם הכנסת אישרה הצעות חקיקה 

 23המשטרית להשתלט פוליטית ולהחליש ניסיון של מחוללי ההפיכה מהכחלק 

 24להלך אימים על עצמאות השופטים באמצעות בחירת  .את מערכת המשפט

 25נציג שתחת העובדה שהוא יהיה נציג מקצועי ענייני שיוכל לתת באמת מענה 

 26לצרכים של הציבור הרחב וגם של עורכי הדין בביקורת עניינית על השופטים 

 27האלה קרו במדינות מסויימות או הפיכות הדברים ראינו ש .יהפוך ככלי לניגוח

 28משטריות כדוגמת פולין והונגריה בתקופה האחרונה. נבחרו בהן נציגים 

 29 פוליטיים שכל מטרתם ותפקידם היה פשוט פגיעה בשופטים ובמעמדם.

 30רק דוגמה קוטנה, אפילו לא צריך שהם ישנו את ההמשך של הדבר הזה שזה  

 31חוק לפיטורי שופטים. מספיק שהנציב הפוליטי יקח את אותם ארגונים 

 32שכפטריות אחרי הגשם מגישים תלונות על שופטים יהפוך אותם כקרדום 

 33לחפור בו כדי להלך אימים על השופטים ולפגוע בעצמאות שלהם. הדבר הזה 

 34הוא אחד מהסממנים הבולטים ביותר של ההפיכה המשטרית יחד עם  בעיני

 35 השינוי המוצע להשתלטות פוליטית על הוועדה לבחירת שופטים. 
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 1צר לי שהדבר הזה נעשה בזמן מלחמה והשבוע היה שיא האבסורד כשכל 

 2אתמול הייתי בניחום  החללים.ואבלה על  והמדינה יחד עם החטופים שחזר

 3ביבס וליפשיץ. עמדו שם אלפי אנשים בתורים של שעות. אבלים של משפחות 

 4בזמן הזה שמחה רוטמן מקדם חקיקה שגם אם מישהו חושב שהיא טובה, אני 

 5כמובן לא מהם, היא בוודאי שנויה במחלוקת. בוחרים להמשיך את הדבר הזה 

 6בזמן המלחמה, בזמן שצריך להתלכד סביב דברים אחרים, יש על מה להתלכד 

 7 ית. לא נותר אלא להצר על הדבר הזה. בחברה הישראל

 8אני בדעה שלשכת עורכי הדין צריכה לעתור נגד הדבר הזה מעבר לעובדה 

 9הרוס את התפקיד החשוב של נציב הביקורת יפגע בעצמאות השיטה והוא יש

 10הוא גם מדיר את הלשכה מהליך הבחירה של הנציב. גם בעניין הזה כמו 

 11וה לניסיון של שמחה רוטמן ושר בוועדה לבחירת שופטים זה תהליך נלו

 12המשפטים לפגוע בלשכה, לפרק ולהחליש אותה בגלל העמידה שלנו כנגד 

 13תתקבל יש להגיש עתירה על החוק הזה. אני אשמח  דעתיהניסיונות הללו.  אם 

 14 לפתוח את הנושא לדיון. 

 15ונות אני רוצה לספר לחברים שאני שייכת לדור שעוד זוכר שלא היה נציב תל ברוריה לקנר:

 16על השופטים. אם היה איזה שופט שחרג מכל נורמת התנהלות תקינה בבית 

 17המשפט לשכת עורכי הדין הייתה צריכה להתגייס ולפנות בזהירות רבה 

 18פט כדי להגיש את הביקורת ולחשוש שולהידפק על דלתם של נשיאי בתי המ

 19שמא יבולע להם. החוק הזה נולד בעקבות עשייה נמרצת של לשכת עורכי 

 20ין. לצערי אני לא יכולה להשתמש בגוגל ברגע זה אבל אם מישהו יעשה לי הד

 21השירות נראה בדיוק באיזה שנה החוק הזה נכנס לתוקף. תבינו עד כמה  תא

 22 יש לנו חובה היסטורית למלא תוכן את החוק הזה.

 23ן בעצם את נציב קהניסיון האחרון שאני מקווה שיפול בעקבות העתירה לרו

 24למנות ולאייש אותו עם דמות עצמאית שתאפשר בחינה  התלונות מכל יכולת

 25עניינית של תלונות שיוגשו בבוא העת על שופטים הוא דבר בעל חשיבות 

 26 עליונה. 

 27לכן אני ממש מפצירה בחברים להוריד לרגע את כל הגדרות ואת כל האג'נדות 

 28ואת כל ההטיות האוטומטיות. ולהבין שזו חובתה המוסרית והערכית בעיקר 

 29כת עורכי הדין להגיש את העתירה הזאת ולא לאפשר להחליש את של לש

 30שמבקשים להפוך כמעמדו של הנציב על ידי מינוי נציב שיהיה בובה בתיאטרון 

 31את כל המערכת שלנו. אני פונה באמת אל כל מי שצובע כל דיון כזה בצבעים 

 32של שמאל וימין, בצבעים של בעד ונגד, בצבעים של קואליציה אופוזיציה 

 33 כור מה תפקידנו. בעיקר להזכיר לכם שאנחנו היינו שם. לז

 34 
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 1מי יכול להגיד לי מתי החוק הזה נכנס לתוקף? זאת כדי להבין כמה לשכת 

 2עורכי הדין מראשית הקמתה נאבקה כדי שיהיה נציב תלונות על שופטים 

 3שיאפשר לנו עורכי הדין להתדיין בפני שופטים ראויים כשיש לנו כתובת 

 4לונה כשאנחנו בטוחים שעומד בראש הנציבות הזאת שופט ראויה להגשת ת

 5 שהוא עצמאי לקבל החלטות שהן כל כולן רק ערכיות ומקצועיות.

 6. רק תיקון אחד חשוב, זה שאת  מפנה אותנו לגוגל 2003-החוק נכנס לתוקף ב  איתמר פנץ:

 7 זה  מראה שאת פשוט קצת מאחור. GPTולא לצ'אט 

 8אני עורכת  .2003יכול להטעות גוגל בדיוק יפנה לחוק. תבינו חברים  GPTלא  ברוריה לקנר:

 9ואני זוכרת את המאבקים בלשכת עורכי הדין לייצר את המוסד  1984-דין מ

 10הזה שכל כולו לטובת עורכי הדין. עד כמה נלחמנו כי עד אותה עת תבינו אנחנו 

 11שונים  על דלתם של נשיאים של בתי משפט חרשהיינו אמורים ממש להתדפק 

 12 חוצן נחת על כדור הארץ.ל כדי לפנות מהכיסא שופט וזה היה אירוע ש

 13 2003הפעם אני פשוט מפצירה בכולנו לדמות את עצמנו ללשכה שהיינו עד 

 14שכל מה שראינו לנגד עינינו זה את טובת ציבור עורכי הדין. אם נחליש את 

 15ם לתפקידו המוסד הזה ושוב נחזור לשיטה שבה כדי להזיז שופט שאינו מתאי

 16כי מוסד הנציבות יתרוקן מכל תוכן. אנחנו   bypass-מתפקידו נצטרך לבוא ב

 17נבכה על האירוע הזה. אז אנחנו נמצאים פה בצומת היסטורית ואני פשוט 

 18שהיא  מבקשת את כולם להתכנס למטרה שלשמה נבחר כל אחד ואחד מאיתנו 

 19, מחייבת את הגשת טובת עורכי הדין וטובת עורכי הדין מצדיקה, ואני אומרת

 20 העתירה.  

 21ברשותך ברוריה אני אשמח קודם כל לפני שאני אתייחס לעניין עצמו לדבר על  קס:'צ'ארז צ

 22הנושא הזה של ישיבות בזום בכלל. אני מתנגד לקיום הישיבה הזאת בזום 

 23ואני חושב שהפסיקה איתי אלא אם כן יש צורך דחוף יש לקיים ישיבות 

 24יכול ראש הלשכה שהמציאות שאנחנו כרגע בזום מייצרת מצב  פרונטליות.

 25להשתיק אותנו. אני יוצא חוצץ נגד זה, הישיבה הזו בזום היא לא חוקית. יש 

 26 .בטלותשיתקבלו פה מבחינתי הן פסיקה מפורשת בנושא הזה וכל ההחלטות 

 27 ארז טענות כאלה צריך להעלות לפני הכניסה לזום.  נדב ויסמן:

 28זה בסדר אני לא הסכמתי לדבר הזה. הישיבה הזו כמו כל ישיבה שנעשית  קס:'צ'ארז צ

 29בהצבעה טלפונית בעניינים שאינם דחופים היא לא חוקית. זה לא הדבר הלא 

 30 חוקי היחיד שנעשה אבל גם זה. 

 31עכשיו אני רוצה להתחבר למה שברוריה אומרת בנוגע ללשכה שהייתה פעם  

 32ודע אם שמעתם את זה אבל ראש ובנוגע ללשכה שקיימת היום. אני לא י

 33הלשכה ככה במתק שפתיים קשר בין  משפחת ביבס לבין החטופים לבין 

 34ההפיכה המשטרית, החקיקה. הוא אמר בזמן שאנחנו עם משפחת ביבס אז 

 35 שמחה רוטמן ממשיך. הרי הקישור האו אם כל חטאת. 
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 1 הנרטיב הזה הוא זה שהורס את הלשכה. כשראש הלשכה כאן ,התפישה הזאת

 2ר כאילו שמחה רוטמן או מי מחברי הכנסת הם גרמו למה שקרה ממתייצב ואו

 3לאוקטובר ושיש קשר בין הדברים. האירוע הזה המחשבה הזו הם מה  7-ב

 4 שהורס את לשכת עורכי הדין.

 5 ארז אני לא אמרתי. עמית בכר:

 6 אל תקטע אותי בבקשה.  אתה קישרת בזמן שאתה נמצא אצל משפחת ביבס קס:'צ'ארז צ

 7 שמחה רוטמן ממשיך עם החקיקה.

 8 הדברים שלי בהקלטה. עמית בכר:

 9 אתה מתייחס לשמחה רוטמן )מדברים ביחד!!( קס:'צ'ארז צ

 10אתה עם הנרטיב שלך והתפישה הפוליטית שלך אתה הבאת לבית זה ואתה  

 11 הורס את הבית הזה בגלל התפישה הזו שלך. 

 12 אני אומר לך שוב שאם אתה תמשיך. עמית בכר:

 13 תן לי לדבר. קס:'צ'ארז צ

 14 אתה יכול לדבר אבל לא לשקר.  עמית בכר:

 15זה הנרטיב שלך אתה הרסת את הלשכה ואתה ממשיך להרוס אותה בגלל מה  קס:'צ'ארז צ

 16 תן לי לסיים אחר כך תגיד מה שאתה רוצה. שאתה עושה.

 17 שמעתי. אני אומר עוד פעם... )מדברים ביחד( עמית בכר:

 18 אל תקטע את דבריי אתה עושה את הקישורים.  קס:'צ'ארז צ

 19 ... מתנגד להחזרת חטופים. עמית בכר:

 20אתה מתייחס לאנשים במדינת ישראל כאילו הם רצו שזה מה שיקרה  קס:'צ'ארז צ

 21מתייחס, אלה האחים שלך שככה אתה מתייחס  למשפחת ביבס. ככה אתה

 22 אליהם. )נכנסים אחד לדברי השני( 

 23ותה. הוא מנהיג ציבור כושל פושע ההיסטוריה תשפוט אותו. וזה ... ומסכל א עמית בכר:

 24אתה תישאר ותתעסק בעניינים זה שאין לך שום עמדה בעניין הזה בגלל 

 25הנהגה  ,ציבור עורכי הדין בחר בהנהגה אחרת .קטנים מתסיס כאן שקרים

 26... כשנודע על רצח ששת  ערכית שאומרת משהו ואני גאה מאד מול כל 

 27ו מהיום הראשון כאן יש שלט שאנחנו לא עוצרים עד החטוף החטופים ואנחנ

 28האחרון ואנחנו עומדים איתם ביחד כמו כל העם הזה. הלשכה הזאת נהרסה 

 29בגלל אנשים כמוך שאין להם שום עמדה ושום דבר ועניין חוץ מהגיגית 

 30אלף שקלים אתה בעד. אם לא נותנים לך אתה  200הקטנה. אם נותנים לך 

 31ך את הבן אדם שאתה רוצה לוועדה זה טוב ואם לא אז לא. נגד. אם ממנים ל

 32 אני עובד עם... בדבר הזה וגם אם לא... אנחנו מובילים ומנהיגים.

 33 אנחנו הרוב. :דובר

 34כל החטופים עד שהם יחזרו. העובדה ששמחה רוטמן שהגדיר אותו מי  עמית בכר:

 35 שהגדיר אותו כאדם... מול החטופים עם לב של אבן. 
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 1אות  הדיוניים בזמן ההלוויות האלה, דיונים שמפלגים את העם. זמקיים הוא 

 2קין עליו ועליך ועל כל מי שתומך בו. אז אני לא מבין על מה אתה נטפל בכלל. 

 3 אנחנו לשכה ערכית ומי שרוצה לקדם לשכה שתתנכל לשופטים, אנחנו נגד. 

 4 תן לי להשלים את דבריי אתה קטעת אותי באמצע. קס:'צ'ארז צ

 5... בכאלה חוקים )מדברים מה זה להשלים? איך אפשר שלא להזדעזע? בזמן מן:נדב ויס

 6ביחד( דברים כאלה לא עושים בזמן שכל העם באבל. זה לא עניין פוליטי אין 

 7 בזה כלום. 

 8 .התפרץ לדברייראש הלשכה  קס:'צ'ארז צ

 9 ארז אתה דיברת באריכות.  נדב ויסמן:

 10 דיברתי דקה תן לי לדבר.  קס:'צ'ארז צ

 11במחשכים לשנות את המשטר. זו בושה. פועלים בזמן שהעם קובר את מתיו  נדב ויסמן:

 12 )מדברים ביחד(

 13 לגופו של עניין ברוריה צודקת תקשיב לה. )מדברים ביחד( 

 14 ראש הלשכה מתפרץ לדבריי ואני מדבר...)מדברים ביחד( קס:'צ'ארז צ

 15פחות תלמד אתה מבזה את לשכת עורכי הדין. יש לך אחריות כראש לשכה ל 

 16 לנהל ישיבה. )מדברים ביחד(

 17 עמית תן לי לדבר אני מבקש... תן לי לדבר. 

 18 בקשה דבר. עמית בכר:

 19 ארז הגישה שלך מזעזעת. נדב ויסמן:

 20לגבי הנושא שאנחנו מדברים עליו. אני אמרתי לראש  אמרתי את דבריי. קס:'צ'ארז צ

 21בישראל לא משרתת הלשכה, אני אומר גם לכם הדמוניזציה שנעשית למשטר 

 22את לשכת עורכי הדין. אמרתי לראש הלשכה יכול להיות שהוא חושב שזה לא 

 23משרת אותו פוליטית. לשכת עורכי הדין היא לא בובה והיא לא פיון של אף 

 24אחד מהרשויות. אף אחד לא צריך אותנו להוציא כספים של חברים בוודאי 

 25חס לזה בעבור עתירה כשההוצאה הזאת היא לא בקונצנזוס ותיכף אני אתיי

 26 בשביל נציב התלונות על שופטים כאשר יש הרבה מאד עמותות שיגישו.

 27 )במענה( תן לי לדבר, אתה קוטע את דבריי. 

 28 יש עוד אנשים שרוצים לדבר. עמית בכר:

 29 אני עוד שני משפטים מסיים. הייתי מסיים מזמן, תן לי לדבר. קס:'צ'ארז צ

 30 למד איך הוא מנהל ישיבות. אני מעיר לך הערה. אתה נתלה בשמחה רוטמן ת עמית בכר:

 31 תן לי לדבר, יש לי עוד שני משפטים.  קס:'צ'ארז צ

 32אתה תמשיך את דבריך העתירה איננה בתשלום, היא תבוצע פרו בונו. רק לגבי  עמית בכר:

 33 ההטעיה הזאת, עכשיו תמשיך בבקשה.

 34בכל מקרה בתשלום או לא לשכת עורכי הדין לא יכולה להביע את עמדתה  קס:'צ'ארז צ

 35 בעניינים שאינם קונצנזוס באופן מוחלט אצל חבריה. 
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 1יותר מזה אותן עמותות שיכולות להגיש את זה אז שיגישו. בלשכת עורכי הדין 

 2יש חברים ואנחנו רואים את התסיסה. הרי כל פוסט שעולה בפייסבוק של 

 3את קיתונות הביקורת שלך של מאות ואלפי עורכי דין  הלשכה אתה רואה

 4 שאומרים לך זו לא עמדתנו. 

 5למה אתה צריך לשים את לשכת עורכי הדין כשכיר חרב של כל עוולה שנעשית 

 6בעולם הזה? הרי הפעולה הזו באופן מיידי מגייסת את המשטר נגדך, לשכת 

 7עדה לבחירת עורכי הדין. מה עוד אתה רוצה שיקרה פה? אתה יוצא מהוו

 8שופטים בגלל ההתנהלות הכוחנית והקיצונית הזאת. התיקון לחוק קיצץ 

 9אתה הבאת את זה אתה ונדב וחבריך לאג'נדה הפוליטית מתקציב הלשכה. 

 10 הזאת. אתה פרסונה נון גרטה בכנסת ישראל.

 11 לא אמרת שיש לך שני משפטים? נדב ויסמן:

 12משחקים בה או שאנחנו לוקחים בה חלק. אתה אין ועדה אחת ...שאנחנו בכלל  ס:צ'צ'קארז 

 13 הובלת למצב.

 14שלושת רבעי מהעם הם פרסונה נון גרטה בכנסת ישראל גם משפחות שכולות   :דוברת

 15 הן פרסונה נון גרטה.

 16 אולי יבואו ויכו אותנו.  נדב ויסמן:

 17אתה הובלת אותנו מחוץ ללשכה גזירות ניחתות על עורכי דין מדי שבוע.  קס:'צ'ארז צ

 18 )מדברים ביחד(

 19לכן אני מתנגד שאתה תיקח ותרתום את עורכי הדין לעוד הזיה ולעוד מסע  

 20 שאתה רוצה לעשות שרק יפגעו בהם ובעורכי הדין.

 21אני רוצה להתייחס בגלל שהוא התייחס לדברים שלי אני יכולה להשיב לו  ברוריה לקנר:

 22 בשני משפטים?

 23שיגרום לנזק לעורכי הדין אני מתנגד לכך  אמרתי שאני מתנגד לעוד מסע הזוי קס:'צ'ארז צ

 24 בתשלום או לא בתשלום. 

 25ברוריה זה לא דו שיח בינך לבין ארז, גם אני רוצה להגיד מילה. היועצת   יצחק נטוביץ:

 26 המשפטית לממשלה נבחרה על ידי פוליטיקאים היא גם כן בובה? 

 27 היא יועצת לממשלה. נדב ויסמן:

 28מה פתאום היועצת המשפטית נבחרת על ידי פוליטיקאים הרי היא בובה   יצחק נטוביץ:

 29 שלהם ואנחנו רואים איך היא בובה. 

 30היא עברה ועדת איתור. יש לי הצעה אתה מסכים שאותה ועדה איתור שבחרה  נדב ויסמן:

 31 את היועצת המשפטית תבחר את נציב קבילות השופטים?

 32 סק שלכם.תפסיקו לעשות כל דבר שזה הע  קס:'צ'ארז צ

 33 אתם חבורה של מגלומנים שחושבים שהם נבחרו על ידי העם.  יצחק נטוביץ:

 34 אנחנו נבחרנו על ידי ציבור עורכי הדין ברוב עצום.  נדב ויסמן:

 35 אתם עושים נזק. יצחק נטוביץ:
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 1אנחנו נבחרנו כדי שנשמור על שלטון החוק. אני רוצה לומר משהו לארז.   נדב ויסמן:

 2 )מדברים ביחד(

 3ם יכולים להמשיך לצעוק אבל אז אולי אין טעם בדיון ונעבור להצבעה. אני את 

 4 רוצה להזכיר משהו לארז עוד לפני הבחירות.

 5 עד סוף הקדנציה לא תהיה לשכה תוכל לדבר עם עצמך.  :דובר

 6אני מבקש להזכיר לארז  ?אפשר בקשה להגיד שני משפטים בלי שיפריעו לי נדב ויסמן:

 7ואיציק וערן יודעים את זה וזוכרים את זה כי הם היו גם בקדנציה הקודמת 

 8היה ראש הלשכה לפני  כרשכל המהפכה המשטרית התחילה עוד לפני שעמית ב

 9שהוא נבחר ביוני ולפני שהוא נבחר כיושב ראש זמני. יש גבול כמה אפשר 

 10באו בגלל עמדותיו של ראש  לעשות מניפולציה ולהגיד שכל הדברים הללו

 11 הלשכה הנוכחי. 

 12הם התחילו הרבה לפני. דווקא אחרי שהם התחילו עורכי הדין ברוב   )במענה(

 13עצום בכל המחוזות באו ובחרו בגישה הזו ובסיעה הזו ונרשמו מחדש להיות 

 14ם העורכי דין ושילמו מחדש מסי חבר ורוצים להישאר עורכי דין בגלל ש

 15עושה מה שהיא צריכה לעשות וזה לשמור הדין  עורכישכת שלסופסוף רואים 

 16על שלטון החוק ועצמאות בית המשפט. החוק הזה הוא חוק כמו שברוריה 

 17אמרה וארז לזה לא ענית ולא התייחסת בכלל. זה חוק שבא לעשות 

 18 פוליטיזציה לתפקיד הזה.

 19 רוטמן אמר את זה בדיון הוא אמר אני אגיש את התלונות, נציב התלונות שאני

 20בוחר עכשיו ידון בתלונות שאני מגיש וינקוט אחרי זה באמצעים כלפי 

 21שופטים. מה שיש שם זה מסע טיהור כלפי שופטים. יש כאן ניסיון להשתמש 

 22בכוח שלטוני של הממשלה והקואליציה כדי לטהר את מערכת המשפט 

 23עת. דמשופטים שלא לרוחם. זה דבר איום ונורא, זה דבר בלתי מתקבל על ה

 24שאנחנו כקהילה משפטית צריכים להתנגד לו בכל כוח. בדיוק בשביל  זה דבר

 25 זה נבחרנו. 

 26ארז תסתכל רגע אל תוך תוכך ותבין כמו שברוריה אמרה כל כך יפה זה לא 

 27שהשלטון שנמצא בעימות  יעניין פוליטי, זה ענין סופר מקצועי. בלתי אפשר

 28י השלטון עם הרשות השופטת בגלל שהרשות השופטת לא מרכינה ראש בפנ

 29ואוכפת על השלטון את החוק. בלתי אפשרי שהשלטון יבחר את נציב קבילות 

 30השופטים על מנת לפגוע בשופטים, זה בלתי אפשרי. אנחנו צריכים לעמוד 

 31מאחורי שיטת הבחירה הדו שלבית דרך אגב. בוא נזכיר בשיטה הקיימת שר 

 32בהסכמה.  דההמשפטי ונשיא בית המשפט העליון מציעים ביחד מועמדים לווע

 33 כים לעתור נגד החוק.ילכן על הדברים הללו צריך לשמור, אנחנו צר

 34כרגיל אתם נגד כל שינוי מכל סוג כמו החרדים הכי קיצוניים ממש כל שינוי  ערן בן ארי: 

 35 זו קטסטרופה וקץ האנושות. 
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 1אז בואו נציג את העובדות, כרגע נציב לא יכול להתמנות בלי הסכמה של שר 

 2עכשיו בואו נעשה . 50/50המשפטים ושל נשיא בית המשפט העליון כלומר, 

 3חישוב היום אחרי שהחוק עבר יש את האנשים הבאים. הסניגור הציבורי 

 4הארצי הוא לא פוליטיקאי נכון? שופט בדימוס שיבחר על ידי נשיא בתי 

 5המשפט המחוזיים הוא גם לא פוליטיקאי. שופט בדימוס שיבחר על ידי שופטי 

 6בית המשפט העליון הוא גם לא פוליטיקאי. דיין בדימוס שיבחר על ידי 

 7הרבנים הראשיים גם הוא לא פוליטיקאי. אז על איזה פוליטיזציה אתם 

 8זה הכל הבל וזריית חול בעיני הציבור וקשקוש מוחלט. בקיצור  ?מדברים

 9 אתם מתנגדים לכל שינוי כי הוא שינוי. 

 10המצב לא היה מזהיר עד היום ועכשיו בחרו נציגים קצת יותר טובים שיהיו 

 11להם יותר שיניים ואולי לא. בסופו של דבר הוועדה הזאת היא ברובה אנשים 

 12שהם אנשי מקצוע שמה שאתם קוראים כאילו שגם הם לא פוליטיקאים. לכן 

 13 אין לו מקום. געוואלד הזה הוא מיותר ש

 14מרוב שאתם אומרים זאב, זאב על כל הצעה ועל כל שינוי וישר קופצים וזה 

 15הקץ וזה הפיכה משטרית לא מתייחסים ברצינות אליהם. פעם נגרם רעש 

 16כשהייתם אומרים משהו היום אף אחד לא שם עליהם והכנסת דורסת את 

 17ת שלכם אבל המקצוע שבוע אחרי שבוע. עורכי הדין משלמים מכיסם על ההזיו

 18הרעיון שכאילו עורכי הדין בחרו אנשים שישנו את המשטר במדינת ישראל או 

 19 לא פשוט הזיה שפוגעת בכיס של כל אחד ואחד מאיתנו.

 20קחו קצת אחריות את הראש, אתה הובלת את הלשכה לשפל הכי גדול  

 21 ולא ראיתי דבר כזה. 2011-בהיסטוריה שלה ואני נמצא בה לפחות מ

 22סופסוף הלשכה עושה את  ולם לא היו ימים מזהירים כאלה ללשכה.מע נדב ויסמן:

 23 תפקידה.

 24. פשוט תרדו תלונות השופטיםנציב ינוי למ 50/50 למצב של 50/50... ממצב של  ערן בן ארי: 

 25  מהעניין הזה אתם עושים נזק ללשכת עורכי הדין, נזק לציבור עורכי הדין. 

 26הודה זה שחור על גבי לבן בפרוטוקול הכנסת.  ערן בפוליטיזציה רוטמן  נדב ויסמן:

 27 הפוליטיזציה לא שנויה במחלוקת. אתה לא יכול להחביא את הפוליטיזציה.

 28 זה לא מעניין )מדברים ביחד( ערן בן ארי:

 29חברים אתם שוכחים שיש לנו את הרמדאן עד לאן תגיעו היום עם הדיונים?  :אלדיוחוסיין ח

 30יש לנו את הרמדאן  .דבר בצורה אחרתוכל אחד מאחד כל אחד צועק  מצד 

 31 הביקשנו שתכבדו אותנו. מי שרוצה לדבר שידבר בקצרה ושלא יחזור על כל מ

 32 שרוצה, ממחזרים טענות מהיום הראשון במועצה. 

 33 .בקדנציה הראשונה שלך אל תיתן ציונים לאף אחד ערן בן ארי: 

 34 תך.וי לא שמעתי אכלא התכוונתי אליך  חוסיין חואלדי:
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 1תן מבקש ממךאני  קצת כבוד לאנשים שמכירים את הלשכה פי עשר ממך. ארי: ערן בן

 2 כבוד ואל תהייה חצוף.

 3 למי אתה אומר חצוף?  חוסיין חואלדי:

 4 לך. ערן בן ארי: 

 5 לא מהכבוד שלי לענות לך.  חוסיין חואלדי:

 6 מצויין אל תענה.  ערן בן ארי: 

 7צמך, לא יפה. אתה כבר שעה איך אתה מדבר אל חבר מועצה ככה? תכבד את ע  :דובר

 8מדבר ואתה חוזר על אותם דברים עוד מתחילת הקדנציה ואף אחד לא הפריע 

 9לך. חוסיין דיבר באמת ובצדק על זה שאנחנו בצום ואנחנו אמורים ללכת 

 10הביתה ואתה חוזר בדיוק על אותם דברים, אתה לא מחדש שום דבר אז 

 11א ראוי שחבר מועצת לשכת עורכי הדין במדינת ללפחות תכבד את זה שדיבר ו

 12 ישראל יגיד לחבר אחר חצוף, תתבייש. 

 13לגבי הטענה של הפוליטיזציה נדב אני חושב שאתם שמתם את עצמכם  קס:'צ'ארז צ

 14כמחליטים מי פוליטי ומי לא. לפחות בסיבוב האחרון בוועדה לבחירת 

 15 שופטים.

 16ז אתה דיברת יותר מכולם פה ואת אותן כדי להתייחס למה שחוסיין אמר, אר עמית בכר:

 17טענות השמעת. אנחנו ניתן לך לדבר עוד אבל אני רוצה לראות אם מישהו לא 

 18דיבר. שמעתי את מה שחוסיין אמר, אני אתן לך לדבר עוד לפני ההצבעה אבל 

 19ה להדברים האלה ואחרים לא דיברו אז אני אבקש מא מכיוון שאמרת את

 20 ש שוב.שלא דיברו ואחר כך למי שביק

 21כשחוקקו את החוק קשה לומר שזה  2002-אני רוצה להגיד כמה דברים, ב ערן גולן:

 22 הגיע ביוזמת הנהלת בית המשפט או שופטי בית המשפט העליון. 

 23זו הייתה יוזמה של לשכת עורכי הדין ערן, אני הייתי שם, אני מעידה עכשיו,  ברוריה לקנר:

 24 לקלקל משהו שעובד.זה היה אינטרס שלנו ואני לא מבינה למה 

 25לא היה בכלל הרכב הוועדה לבחירת שופטים  הנוסח המקורי .תני לי לסיים ערן גולן:

 26וכלל גם את ראש לשכת עורכי הדין. בשנייה האחרונה אחרי הדיונים בוועדת 

 27חוקה בקריאה שנייה ושלישית החליטו שהוועדה לבחירת שופטים היא זו 

 28שופט עליון. נוצר איזה שהוא נוהג שתבחר את הנציב שתהיה לו כשירות של 

 29למרות ההוראות הפורמליות זה לא צריך להיות שופט עליון עם כשירות 

 30לעליון. הגיע השר ואמר אני לא רוצה שיהיה שופט עליון. השופטים בעליון 

 31קמו על הרגליים האחוריות עד השבוע האחרון ואמרו לא יקום ולא יהיה 

 32 למרות שהחוק לא מחייב שופט עליון.

 33אני חושב שאנחנו נכשלנו, את הישיבה הזאת היינו צריכים לקיים בהתחלה  

 34והיינו צריכים להקים צוות ולמצוא פתרונות בחקיקה ופתרונות מחוץ לכתלי 

 35 ועדת החוקה ופתרונות גם על זהות פרסונלית של הדבר הזה. 
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 1זו כבר פעם שנייה, או שלישית שאנחנו מגיעים לישיבות האלה אחרי 

 2לא הייתה קיימת ועכשיו בואו נגיש עתירה. אני חושב שיש פה כשל שהמועצה 

 3לשלוח כל פעם את ורד כמה שהיא תהייה מוכשרת, היא לא יכולה להחליף 

 4צריך לזכור שאנחנו כרגע במצב שאנחנו  את המועצה כולה ואת כל מה שקורה.

 5 מתדיינים מול בית המשפט העליון בנושא שנוגע אלינו חוק לשכת עורכי הדין

 6 ואנחנו מבקשים להגיש עתירה בסיטואציה.

 7 אף אחד לא מנע ממך לבוא אני גם לא מבין את העמדה שלך.  עמית בכר:

 8 לבוא בתור מה? )מדברים ביחד( ערן גולן:

 9... התיקון הנוסף הוא שזה פשוט עוול עובדתי להגיד ששופטי העליון עמדו על  עמית בכר:

 10ת היא שגם ממלא המקום עד השבע האחרון. המציאואחוריות  ייםרגל

 11פוגלמן, אני מתאר את העובדות אחרי זה תמשיך את הטיעון, הסכים שזה לא 

 12יהיה שופט עליון, הוא עמד על כך שזה יהיה שופט עליון בפועל לדעתי זה לא 

 13היה דבר נכון אבל זו הייתה עמדתו. מהרגע שהשופט יצחק עמית התמנה 

 14ים. הוא אמר בכל במה לממלא מקום אם אני לא טועה כבר כמה חודש

 15אפשרית שאין עמידה כזאת על שופט עליון. התקיימו דיונים, שיחות גם אנחנו 

 16היינו חלק מהן עם חברי ועדת החוקה עם פתרונות. לא היה שום רצון ושום 

 17נכונות אלא לחוקק את החוק. קצת דיוק של העובדות ועכשיו אתה יכול 

 18 להמשיך.

 19 א דיבר על השיחות האלה. לאלה ואף אחד אני לא הייתי בשיחות ה ערן גולן:

 20הם שוב עשו את זה בחסות האבל והעסקאות עם החטופים. למה להאשים  נדב ויסמן:

 21 אותנו?

 22אשון אני לא בטוח כמה שאני ראני מבקש להשלים את השיח. אני אומר דבר  ערן גולן:

 23לא אוהב את החוק הזה שאנחנו שיש לנו עתירה תלויה ועומדת אמורים 

 24של הבקרה להגיש כזאת עתירה שהשופטים הם אלה שיחליטו מה המנגנון 

 25חוק הזה יכול לעליהם. אני חושב שזה באמת לא הדבר הכי נכון כמה שבאמת 

 26חותם גם על החוק המקורי של להיות שהיה יכול למצוא פתרונות יותר והייתי 

2002. 27 

 28הדבר הנוסף, צריך לזכור שהכשירות לא השתנתה. לפחות ממה שאני קורא  

 29הכשירות עדיין נותרה כשירות של שופט עליון. זאת אומרת עדיין ככל שיביאו 

 30לוין עם  ,מועמד שאינו עומד, אם מחר יביאו שופט שלום שמזוהה עם רוטמן

 31 יעמד בכשירות של שופט עליון. מי שתרצה אני לא חושב שהוא

 32הסוגייה היא לא הנבחר הסוגייה היא הבוחרים ומנגנון הבחירה. אני לא  ברוריה לקנר:

 33מעתי מאף אחד מאלה שמתנגדים להגשת העתירה, נימוק אחד, בדל נימוק, ש

 34רסיס נימוק מה היה לא נכון לנו עורכי הדין בחוק הקיים שצריך היה לשנות 

 35 אותו פעם אחת. 
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 1שנייה, שכל אחד לא יתמם, יסתכל לעצמו טוב, טוב בעיניים, יישיר  פעם

 2לעצמו מבט מראה וישאל מה הניע את מתקני, משני החוק הזה לעשות את 

 3 ?השינוי זה חוץ מאשר החלשת מערכת המשפט שתפגע בנו עורכי הדין

 4ש ברוריה נגיד שאני מסכים עם כל מה שאת אומרת האם זה נכון שאנחנו נגי ערן גולן:

 5 לנו הליך תלוי ועומד, האם זה הדבר הנכון?עתירה גם כשיש 

 6לא רק שזה הדבר הנכון, לא השופטים יצרו את המערך הזה שמחייב אותנו  ברוריה לקנר:

 7את העתירה, פעם אחת.  פעם שנייה, לא רק שזה נכון זאת החובה. שוב  שלהגי

 8אנחנו מנוטרלים מיכולת ההכרעה על דברים שנוגעים ליבת העשייה שלנו. אני 

 9לשאול את עצמנו  2003-מזמינה את איציק, ערן וארז לרגע לדמות את עצמנו ב

 10. למה אנחנו מה נכון לנו עורכי הדין? ומה שנכון זה להגיש את העתירה הזאת

 11לא מסוגלים, למה אתה ערן שאני מכירה את האופי והטבע שלך, למה לרגע 

 12מאבד את הענייניות שלך. אני מזמינה את כולנו להכריע עניינית לגופה  האת

 13טובת עורכי הדין. החובה שלנו לייצב את על של הסוגייה שעומדת פה להכרעה 

 14לכן זה מחייב אותנו  .ןבתיקו הנו לבחור את הנציב מה שלא יהילהיכולת ש

 15ואתה את  2003-לעשות הכל כדי להותיר את המצב כפי שהיה ונלחמנו עליו ב

 16 ההיסטוריה מכיר.

 17אני מנסה להגיד לך שאני חושב שאם המנגנון של בחירת הנציב לא היה  ערן גולן:

 18ן של הוועדה לבחירת השופטים אלא המנגנון המקורי שהוצע על ידי והמנגנ

 19את שושב חי אני לא בטוח שהיינו במקום הזה. אני חבר הכנסת פריצק

 20נחשוב  אנחנוש שיהיה מועמדכ ,ככל שנחליט להגיש ,העתירה אנחנו צריכים

 21בהינתן העובדה שיש לנו עתירה  .שהוא לא ראוי ולא כשיר להיות שופט עליון

 22 תלויה ועומדת בבית המשפט העליון כרגע זו חגיגה לכל מי שמבקר אותנו.

 23אתם מערבבים כל כך הרבה דברים שבאמת אני מזמינה אותך באמת לבור  ברוריה לקנר:

 24מוץ מתבן. אני מזמינה אותך לרגע להרים מסכים על כל הנושאים שעל סדר 

 25היום. על לא מעט מהנושאים אני מסכימה עם המבקרים וחברים יודעים את 

 26ת את הדברים רק אם אני עומדת רזה. אבל מי שמכיר אותי יודע שאני אומ

 27נו נלחמנו חת החברים להאמין לי. אנאחוריהם במאה אחוזים. אני מזמינה מא

 28 כדי שיהיה תוקף לעמדה שלנו בבחירת נציב.

 29 . )מדברים ביחד(ברוריה למה זה קורה לדעתך ערן גולן:

 30 איך הגענו למצב הזה? קס:'צ'ארז צ

 31באותו ברגע שעזבתם את המקצועיות בשביל הפוליטיקה הגעתם למצב הזה  ערן בן ארי: 

 32 רגע בדיוק.

 33 אני אומר משפט אחד. ברוריה לקנר:

 34המצב שיצרתם גרוע מאד. אם  ?ברוריה את איתנה בדעתך שיצרתם מצב טוב :ויצמןיוסף 

 35 שופט עליון עם פרישתו יושב ולא דן בתיקים ולא טיפלו בתיק. 
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 1התלונות של עורכי הדין התמסמסו העבודה לא בוצעה. יצרתם מצב גרוע 

 2ממך לבוא ולהגיד סליחה שעשינו מצב גרוע טוב שתיקנתם. מה הייתי מצפה 

 3זה לא עבד, אני מטפל  ?את כל כך מתעקשת לפאר את הדבר הבעייתי שעשיתם

 4המוסד הזה לא עבד יש חוסר אמון בכלל. אז עשיתם מוצר  כבר עשור בתלונות.

 5לא  טוב, תיקנו את זה הלוואי שהיו מתקנים יותר טוב אבל טוב שתיקנו. על 

 6ה את הולכת לעתור? על המלחמה של עורכי הדין שמישהו ישמע אותם על ז

 7זה את מתנגדת? אני ממש לא מבין אותך ברוריה, תבקשי אולי לשפר את 

 8ההרכב אבל משהו לא עבד, אני עשור נמצא בתוך האירוע הזה. משהו לא עבד 

 9 שם. 

 10את מה שאת  אני רוצה להמשיך את מה שיוסי אומר. ברוריה אני לוקחת רומי קנבל:

 11אמרת שאנחנו מערבבים דבר שאינו קשור בדבר. לדעתי את עושה את זה אני 

 12לא אגיד אתם כי אתם בן אדם פרסונלי. את ומי שמחזיק בדעה שלך מדוע? 

 13כימה עם יוסי שכל המוסד הזה של הנציב על ביקורת השופטים כשל סאני מ

 14יומיום, שנה, שנה.  הרגשנו את זה. הרגשנו את זה  ואנחנו ציבורי עורכי הדין

 15 ולןעצוב לי מאד כמשפטנית שאני מאד מעריכה שאת בכלל לא הבנת מה ערן ג

 16ניסה לומר לך. ישנה עתירה לבית המשפט העליון, אנחנו עותרים לבית 

 17להציל את כבודנו שאנחנו כדי המשפט העליון וכרגע מנסה ערן לומר לך 

 18יש בה משום ניסיון  שכל עתירה כזאת ישירה  מנועים ונמצאים בסיטואציה

 19 להשפיע על בית המשפט העליון ביושבו כמו שדן בעתירה שלנו.

 20 למה את חושבת שלא הבנתי את הטיעון הזה? ברוריה לקנר:

 21אם את ברוריה שאני מעריכה אותה ואת המקצועיות שלה מזלזלת במה שערן  רומי קנבל:

 22ניסה לומר כאן ואומר שאנחנו מערבבים מה שאינו במינו זה עצוב בשבילך. 

 23דבר נוסף אני חושבת שאתם אלה שמערבבים. כל דבר שיציעו אתם תתנגדו 

 24? לא עניינית אלא בשם ההתנגדות. אמר פה יוסי נכון על מה אתם מתנגדים

 25 נציב תלונות  השופטים כשל, מוסד שכשל. תסתכלו על הדוחות לאורך שנים. 

 26 במה הוא כשל רומי?  נדב ויסמן:

 27בתור יושב ראש ועדת בית משפט עליון אתה שואל אותי עכשיו שעד היום אני  :רומי קנבל

 28צריכה להבין מה התפקיד יושב ראש ועדת בית משפט עליון שאתה משמש 

 29 חקר?כראש מחלקת משפט ומ

 30 לך תשובה.   ןאני מבין שאי  נדב ויסמן:

 31 אותו ניגוד עניינים. רומי קנבל:

 32במה ההוא כשל? הטיעון תמיד של ניגוד עניינים בלי שום טיעון אחר. אגב גם   נדב ויסמן:

 33 נראה לי חלש.  הטיעון שהלשכה לא יכולה לעתור

 34 אלא בשביל ... שלכם.  ... למטרותיכם יושבים בוועדות שאין להן שום תפקיד רומי קנבל:

 35 איפה הנציב כשל?  נדב ויסמן:
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 1מתי קראת לאחרונה דו"ח של נציב תלונות השופטים? מתי ראית כמה זמן  רומי קנבל:

 2 לקחת לנציב להתייחס לתלונות של עורכי דין. תסתכל על הסטטיסטיקה.

 3שיש,  .את עושה צחוק? הרי אורי שהם הנציב זה אחד האנשים היותר יעילים נדב ויסמן:

 4 הביקורת שלך היא על היעילות תהיי עניינית, תנמקי את מה שאת מבקרת.

 5 שהתיקון לחוק מוטה באופן פוליטי. ךהביקורת היא על נקודת ההנחה של קס:'צ'ארז צ

 6 היה מי שטען שהנציב כשל והוא לא מסביר למה הוא כשל.  נדב ויסמן:

 7יוצא אפריורי מתוך נקודת הנחה  התא ,אתה לא טענת טענה אחת נגד התיקון קס:'צ'ארז צ

 8שמי שביצע את התיקון רוצה לעשות הפיכה משטרית. אתה לא מתייחס לגופו 

 9ע ומה יהיה טוב או למה עושים את זה כפי שעשו, אתה לא של עניין מה היה ר

 10פט העליון בתצורה הקודמת של החוק שמתייחס לביקורת נגד נשיא בית מ

 11את התפישה שלך שמה שנעשה כאן  ואתה מביא כאן למועצה את הנרטיב,

 12 הוא שלילי כי זו הפיכה משטרית.

 13אני לא מביא שום נראטיב אני מנתח את הדברים בצורה מקצועית. כשפוגעים   נדב ויסמן:

 14ות פוגעים בדמוקרטיה ופוגעים בשלטון החוק. אתה בא להציל פה לבאי הת

 15כשל.  אז את רומי שאמרה שהנציב כשל אבל לא יודעת להסביר במה הוא 

 16 בואו נשים בצד את טענת הכשלון.

 17 ן. מילה אחת לא שמענו.ובוא תסביר אתה מה לא בסדר בתיק קס:'צ'ארז צ

 18 אני אשמח להסביר.  נדב ויסמן:

 19 אתם  יוצאים מנקודת הנחה שאם יש תיקון על ידי כנסת ישראל התיקון פסול. קס:'צ'ארז צ

 20אני מכבד גם את חוסיין שאומר לנו שכל אחד ידבר פעם אחת ויסביר את   נדב ויסמן:

 21 עמדתו. אני אמרתי דברים מאד ברורים.

 22 אתה קוטע את דברי רומי עם כל הכבוד. יושבת ראש מחוז מדברת. קס:'צ'ארז צ

 23 שמענו אותך די. )מדברים ביחד(   :דובר

 24ס שוטרים. אתה לא שוטר ישיבות המועצה. נגמרו הימים ר... תלך לעשות קו רומי קנבל:

 25 האלה שאתם תשתיקו אותנו. 

 26את הטפות המוסר האלה של אנשים בלי דעה ובלי עמדה ובלי עמוד שדרה אני  עמית בכר:

 27 נעשה את זה בחזותית. ,אנחנו עוברים להצבעה .לא רוצה לשמוע

 28קודם כל תודה אני חושבת שזאת פעם ראשונה שפתחו לי את המיקרופון בדיון  חיה שפיגל:

 29הזה. תראו בסוף גם אם יש תקלות מסויימות במערכת ולא משנה אם זה 

 30בוועדה לבחירת שופטים או שזה בקשר עם נציב תלונות השופטים הפתרונות 

 31דו שמוצעים הם לא פתרונות שנועדו לתקן את הכשלים אלא הם פתרונות שנוע

 32הפחתת העצמאות ואי התלות  4/1/2023-לשרת את אותה הצהרה שהוצהרה ב

 33של המערכת המשפטית בישראל כדי ליצר מצב שבו אנחנו מפחיתים את 

 34בלמים והאיזונים על המשטר. זו דעתי ושותפים לה פה לא מעט מהאנשים. ה

 35 בבירור רבים אחרים חושבים אחרת. 
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 1מדות והדעות. אף אחד לא יצליח בדיון הזה אני חושבת נשמעה כל קשת הע

 2לשכנע אותי שלא מדובר במהלך שלא קשור בכלל לאיך הלשכה התנהלה או 

 3לינואר והם פשוט התעכבו  4-. אלה דברים שהיו מונחים שם מהלא התנהלה

 4בגלל המחאה וכעת בחסות העייפות של הציבור והמלחמה אנחנו רואים איך 

 5י, החלשת הלשכה, שינוי כל המארג של החקיקות פועל אחד אחרי השנ

 6הוועדה, המינוי של הנציב כדמות פוליטית. אני לא מצליחה להבין איך מינוי 

 7נציב על ידי גורמי הפוליטיקה יכול להפוך את הנציב החדש ליעיל 

 8ואובייקטיבי יותר ולשמור על האפשרות שבית המשפט ישאר מערכת עצמאית 

 9 ולא תלויה. 

 10אמר כבר הכל. בחצי שעה אחרונה לא משעה שכל זה נאמר אני חושבת שנ 

 11שמעתי אף טיעון חדש שיכול לשנות את עמדתו של מישהו ואני לא רואה איך 

 12נשכנע אחד את השני. אמר ארז קודם שהוא לא חושב שאנחנו צריכים להגיש 

 13עתירות או לנקוט עמדות אל אם כן יש קונצנזוס בין חברי המועצה. אני לא 

 14ככה אלא אם כן אנחנו גוזרים על עצמנו מראש חושבת שיש גוף שיכול לעבוד 

 15שפשוט לא נעשה כלום. אני חושבת שפה בדיוק יש את המשמעות של גוף 

 16דמוקרטי שנבחר באופן דמוקרטי והעמדות שלו משקפות את הדעות של 

 17 הציבור שבחר בנו. 

 18אני חושבת שנכון להעביר את זה להצבעה כשלי באופן אישי ברור שהבחירה 

 19הבחירה לפחות של הסיעה שאני נמנית אליה נבחרה בדיוק  שלנו למועצה,

 20בשביל המנדט הזה. אם יש מהלכים מנוגדים לתפישה שלי ושל רבים בעם הזה 

 21רוב עורכי הדין כשמדובר במהלכים שפוגעים בסופו של דבר בשיטת המשטר 

 22השמעת קולנו  .שלנו ובעקרונות היסוד אנחנו צריכים להשמיע את קולנו

 23באמצעות הכלים שיש לנו שהם בראש וראשונה עתירה בשמנו צריכה להיות 

 24לבית המשפט. לכן אם אנחנו כבר עוברים להצבעה אני חושבת שכל אחד צריך 

 25 להגיד אם הוא בעד או נגד. אני אשמח דנה תרשמי אותי ראשונה בתור בעד.

 26 להגיד משהו נוסף?יש מישהו שלא דיבר שרוצה  עמית בכר:

 27יום לראות אם  45גם יעלו להצבעה. שנחכה  שלי עמית אני מבקש שההצעות  ן:גולערן 

 28 יהיה מישהו אחר ושנגיש עתירה ככל שיבחר מישהו לא ראוי.

 29אני חושב שאפשר להביע עמדה גם בלי להגיש עתירה. לא חייבים על כל דבר  קס:'צ'ארז צ

 30 להגיש עתירה. 

 31עת. אני שואל רק מי שלא דיבר ערן אם תשלח את זה אקריא גם את מה שהצ עמית בכר:

 32 רוצה לדבר?

 33ההצעה שלי אומרת את הדבר הבא, אחד שאנחנו מתנגדים לתיקון של החוק.  ערן גולן:

 34יום אף אחד אחר  45נראה שבתוך אנחנו לא נגיש בשלב זה עתירה אלא אם 

 35 לא מגיש עתירה. 
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 1לחלופין אנחנו נמתין לראות מי יבחר וככל שהוא לא עומד בדרישות החוק של 

 2 שופט עליון אז נגיש עתירה נגד המינוי. 

 3 אין דרישות לשופט עליון. עמית בכר:

 4 כשירות לעליון יש זה לא שונה. :ערן גולן

 5אני אישית מתנגד משני דברים. העניין של הבחירה במידה מסויים זה גם  עמית בכר:

 6מענה לאחת הנקודות שהעלתה רומי. מה שהחוק הזה עושה הוא לא משנה 

 7את התפקוד של הנציב לא את תפקידו או אופן הפעולה שלו, לא את 

 8הסמכויות. אחת הביקורות שרווחו בין עורכי הדין וגם בציבור זה שאין 

 9לנציב. הדבר הזה לא אמור להשתנות, הוא לא מיועד  ,מה שנקרא ,שיניים

 10חוק הזה. כל מה שזה עושה זה שהוא מטיל את הבחירה במקום להשתנות ב

 11שהיא תהיה בהסכמת שר המשפטים ונשיא בית המשפט העליון מסורתית 

 12כיוון ששני המוסדות האלה לא היו בהתנגשות. שר המשפטים מעולם לא הטיל 

 13הובאו בהסכמה נציבים ודברות תחרם על נשיא בית המשפט העליון והייתה ה

 14שופט מחוזי  םון. אני אישית לא בדעה שזה הכרח אני סבור שגשהם שופטי עלי

 15יכול בהחלטה לעשות  ,ויש כאלה ,בעל עמוד שדרה ואדם באופי שנקרא נשכני

 16 עבודה טובה מאד בעניין הזה. 

 17ויש סטטיסטיקות שהוצגו בוועדת חוקה  דוחות נציבי תלונות הגישו לא מעט 

 18וזים מאד גבוהים באופן יחסי, בשני סבבים של דיונים של דוחות ביקורת באח

 19תלונות לעתים, כל מי שמרגיש נפגע  שטבעי. הרי הציבור מגי פןלא הרוב באו

 20מגיש תלונות. אחוזים לא מבוטלים של תלונות שהתקבלו גם בערכאות 

 21 ת וגם על שופטי עליון.כונמו

 22החוק לא בא לתקן או לשדרג מוסד הוא בא לקחת גוף שהבחירה בו לא הייתה  

 23למרות שהיה צריך את הסכמת שר המשפטים. הבחירה בו לא הייתה פוליטית 

 24פוליטית ולהפוך אותו לבחירה פוליטית בתוך קונטקסט של חקיקה מואצת 

 25 של הפיכה משטרית. 

 26ם מניסיוננו יש לנו יתרון לשכת עורכי הדין צריכה להביע כאן עמדה ערכית וג

 27ביכולת הופעה מצויינת. כל הנציגים שהיו מטעמנו, במקרה הזה אני אפרט, 

 28שגב שייצג את הלשכה בבקשת ההצטרפות  ...ייצג אותנו לפי הצעתי עו"ד

 29לעתירה על קיום בחירת נשיא בית המשפט העליון. הוא עושה את זה בכישרון 

 30ה מכרעת לטיעונים שלנו שם גם יש תרומרב ובמקצועיות ראויה להערכה. 

 31הגוף היחיד של אנשי מקצוע שחושב שהמוסד הזה  .כמוסד נבחר של עורכי דין

 32יפגע והוא גם יהפוך לכלי שכן יאבד מהאפקטיביות שלו ויהפוך לכלי להחלשת 

 33לכן אנחנו לא קבות זאת גם להחלשת המקצוע שלנו. עמערכת המשפט וב

 34משתי הסיבות הללו. הצעתי שאנחנו, צריכים להיות תלויים בגופים אחרים 

 35 חברי המועצה, נעלה להצבעה. נעלה להצעה גם את ההצעה של ערן. 
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 1אנחנו נעשה סבב ויזואלי, אם דנה בסבב לא תקלוט מישהו אחרי היא תשאל 

 2 אותו פרסונלית.

 3 תעשו את זה בווטסאפ זה יותר קל. :ערן גולן

 4את זה מסודר. בסוף כל אחד יצביע אלה הכללים בזום אנחנו רוצים לעשות  עמית בכר:

 5למה שהוא רוצה. בהתחלה ההצבעה תהיה על ההצעה המקורית, מי בעד, מי 

 6 מתנגד להגשת עתירה או מי מתנגד בכלל ומי נמנע?

 7 יוסי ויצמן.טייב,  שאדי? בעד. משה .לירז את בעד? בעד דנה בלום:

 8 בעד. לוינטל גם רון עמית בכר:

 9 שפירא? בעד. יוסי ויצמן, ליאור יב? טירותם? בעד. משה  דנה בלום:

 10 אני בעד דנה.  ברוריה לקנר:

 11 .את בעד או נגד? מי נמנע? אין רומי .נגדן ארי וערן ב ולןערן ג ,מי נגד? ארז דנה בלום:

 12 ? ערן אתה מצביע בעדך?גולןמי בעד ההצעה של ערן  

 13ערן תסיר את ההצעה. להגיש עתירה אלא ם אחרים לא מגישים זה פשוט...   ברוריה לקנר:

 14 אותנו.

 15אני רוצה להגיד שני דברים. השינוי מחייב עתירה כי השינוי הוא בפרסונה ולא  :דובר

 Y 16או  Xלא הקימו איזה ועדת תלונות נגד שופטים אלא רוצים לבחור  .בדרך

 17צם אבל חלק מהחברים שלנו ולא לשנות את השיטה. דבר שני חברים אני לא 

 18צמים ותיכף יש ארוחת אפטאר אז גם להם צריך לתת את הזמן שיגיעו 

 19 לארוחה ולסיים את הישיבה בקרוב.

 20 ברוב קולות חברי המועצה הוחלט להגיש עתירה נגד החוק.  :דנה בלום

 21 

 22אישור המלצת ועדת הכספים להעברה תקציבית עבור מערך האתיקה ובית הדין של מחוז   .1

 23 תל אביב עד שיתקבלו מסקנות ועדת הבדיקה.

 24 הנושא הבא הוא העברה תקציבית.   עמית בכר:

 25במסגרת תקצוב האתיקה של מחוז תל אביב הוחלט על ידי המועצה לבחון את   ליאור שפירא:

 26התקציב של מחוז תל אביב על ידי הקמת ועדה. הוועדה הוקמה על ידי 

 27המועצה וועדת הכספים לא לבצע  המועצה. עד לאותה ועדה התבקשתי על ידי

 28פעילות של פיטורי עובדים על מנת לעמוד בדרישת המועצה וכך היה. הוועדה 

 29טרם גיבשה את מסקנותיה ומנגד המועצה לא החליטה עדיין על מקור תקציבי 

 30עד להחלטת הוועדה אם לאמץ אותה או לא.  1/12כדי לשפות על החלק היחסי 

 31החלטה של ועדת הכספים לתקצב מתוך מה שאני מבקש כרגע זה בהתאם ל

 32הרזרבה את ההפרש בחלק היחסי עד אשר ועדת הבחינה לעניין האתיקה 

 33תקבל החלטה אם בכלל צריך להעביר או לא. עד לאותו רגע שהוועדה תחליט 

 34המחוז שפועל בהתאם להחלטות המועצה נמצא עכשיו בחוסר. לכן נדרשת 

 35 י. ההעברה התקציבית מהרזרבה, מהמקור התקציב
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 1הדבר גם עלה בדיוני ועדת הכספים ובדיונים שלפני כן. מהדיונים שהיו בוועדת   

 2של הרזרבה. זה לא פוגע בשום  הכספים עולה שאין בעיה למקור התקציבי הזה

 3הליך או תקצוב נוסף שיש על הלשכה. זו לא העברה מסעיף לסעיף לכן הדבר 

 4 כן אני מבקש לאשר. לא יוצר וזו הייתה כוונת המועצה מהיום הראשון. ל

 5 הדיון פתוח.  עמית בכר:

 6אני רוצה להוסיף משפט. אני חושב שליאור אמר דברים ברורים אני רוצה עוד   משה טייב:

 7נקודה להוסיף לפני שארז יגיב משהו. מה שאמרנו בקבוצה כבר אמרנו 

 8בקבוצה. אני חושב שהחוק הגרוע ביותר שהביאו עלינו בא לידי ביטוי עכשיו 

 9עם בסיטואציה הזו שבעצם גרמו לחלק מהמחוזות על פניו להתחיל לריב 

 10מחוזות אחרים הגם שזה לא פוגע בהם. אני חושב שזה מה שהחוק החדש 

 11 והמטופש רצה לעשות וזה מה שלצערי הוא עושה. 

 12לגבי ההעברה התקציבית אני חושב שזה היה ברור לנו גם בוועדת הכספים  

 13שאנחנו מאשרים את התקציב הזה. למעשה אנחנו רק עושים אותו עם בקרה. 

 14 רה להיות מעין בקרה, זה דבר נוסף.הוועדה הזו הייתה אמו

 15ימים.  60ימים ולתת הכרעה תוך  30, הוועדה הייתה צריכה לקום תוך עוד עניין 

 16אנחנו כבר באיחור של חודשיים כלומר, ועדת האתיקה לכאורה חיה על אדים. 

 17נחנו כבר בפיגור של חודשיים. אם אהוועדה לא התחילה לטעמי את הפעילות ו

 18או מידתית או הגיונית אני חושב שהוא  הלטה סבירו חושב שזו החהמיש

 19טועה. מי שחושב לנצל את העובדה יש לו איזה שהיא זכות וטו הוא שוגה 

 20פעמיים. אני חושב שטקטית זה לא נכון, משפטית זה לא נכון וגם מבחינה 

 21ציבורית זו פגיעה מאד גדולה. לכן אני חושב שצריך להתקדם עם ההעברה 

 22 קודם.הזאת ויפה שעה אחת 

 23אני ברשותכם רוצה לפתוח את הדברים שלי בתודה לשמחה רוטמן ולחנוך  קס:'צ'ארז צ

 24 מילביצקי שבלעדי התיקון הזה בחוק היינו מאשרים פה ברוב אוטומטי.

 25משהו אחד קטן חשוב. אני לא רוצה לחזור על מה שאמרו לפני ולא נאמר, דבר   איתמר פנץ:

 26אחד היה חשוב שיאמר ולא נאמר וזה עולה כחוט השני גם לדידו של חבר 

 27הכנסת שמחה רוטמן וגם לדידו של חבר הכנסת חנוך מילביצקי שלא נמצאים 

 28ויישום בפירוש אנחנו כרגע מנסים איך שהוא מנסים ליישם חוק  .בדיון הזה

 29של חוק בסוג של הוראות מעבר ככל ואלו בכלל הוראות מעבר עם תחולה 

 30. זו העובדה הפשוטה שאנחנו מדברים על פעילות 2025רטרואקטיבית על 

 31, היא פעילות האתיקה הלשכה שאין מחלוקת עליה שהיא פעילות חובה

 32 ופעילות הדין המשמעתי במחוז תל אביב. 

 33, אני יודע שיש מחלוקות קודם נאמר על לכן הדבר המהותי הזה הוא משהו 

 34או מעורבות כן עתירה או סוגיה של מטה ראש לשכה או סוגיות מהסוג הזה 

 35 לא כיוון שיש לה אלמנטים פוליטיים. 
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 1אני אומר  ,אסור לכל אחד פה .פה מדובר על קיום תפקידי חובה של הלשכה

 2לפני כן. אני באמת לא דיברנו  ,את זה ארז אני לא יודע מה אתה הולך לומר

 3אומר לכם ראשי מחוזות יש בהקשר הזה של פעילות חובה של לשכה, אני 

 4חושב שפה את הפוליטיקה, את האגו צריך לשים בצד ולאפשר למחוז תל אביב 

 5לעבוד. זו דעתי אני חושב שזו גם דעתו של המחוקק שהוא לא לרוחנו אבל זו 

 6 .  בפירוש דעתו הקטגורית של המחוקק וצריך לאפשר אותה

 7הסיטואציה שנוצרה פה שהמחוקק יצר חקיקה שבאה למעשה לסנדל יכולת 

 8הוא לא התכוון בשום צורה שתפגע פעילות החובה של  ,קבלת החלטות

 9הלשכה. גם הציניים שבין הגורמים שרצו להזיק מסיבות פוליטיות לא 

 10התכוונו בשום צורה לפגוע בפעילות החובה של הלשכה. הדבר הזה הוא דבר 

 11חוט השני בין כל הצדדים אופוזיציה, קואליציה, לשכה שעברו לאורך שעבר כ

 12 הצעת החוק.

 13שלא צפו אותה מגיע רגע שצריך לבצע  הלכן בסיטואציה הדי מוזרה שנוצר 

 14העברה תקציבית מרזרבה כדי להעביר פעילות חובה. אני חושב שפה באמת 

 15ה במובן צריך לאפשר את זה. זה בפירוש לא תואם לצערי את החלטת המועצ

 16הזה שניתנו לוחות זמנים שבסופו של דבר לא עמדו בהם. בין זה לבין להפסיק 

 17בדיון  ,את פעילות החובה של מחוז תל אביב שהוא מחוז די משמעותי

 18שהתקיים במועצה אני מזכיר שנאמר שלא נפגע בפעילות ונאפשר אותה. 

 19יו צריך נינו ועכשעהשאלה זאת אגב הועלתה על ידי ערן במהלך הדיון, כך 

 20 לאפשר את זה. 

 21 אי אפשר להתעלם מזה שמחוז תל אביב מופלה לרעה במשך שנים. נדב ויסמן:

 22 נדב אני הייתי באמצע הדברים שלי. קס:'צ'ארז צ

 23 ארז אתה מדבר כל הזמן יש אפלייה מתמשכת במשך שנים.  נדב ויסמן:

 24 למה אתה קוטע אותי? קס:'צ'ארז צ

 25 קוטע אותי.אני התחלתי לדבר אתה   נדב ויסמן:

 26 ביקשתי רשות דיבור ואתה קוטע את דברי. קס:'צ'ארז צ

 27 אני הייתי נציג במחוז תל אביב )מדברים ביחד( נדב ויסמן:

 28וז תל אביב מופלה לרעה בתקציב שלו חבחר בי ועד מחוז תל אביב פה אחד. מ 

 29 באופן מתמשך כבר הרבה מאד שנים.

 30 באמת? קס:'צ'ארז צ

 31 היה מופלה בקדנציה הקודמת.מחוז תל אביב  נדב ויסמן:

 32 גם מחוז מרכז. רומי קנבל:

 33 מחוז מרכז ידבר בשביל עצמו אחר כך. )נכנסים אחד לתוך דברי השני( נדב ויסמן:

 34בקדנציה הקודמת המועצה שרומי הייתה חלק ממנה עשו כדי שלא יהיה מחוז  

 35 .תל אביב
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 1. כרעמית ב רצו להביא את מחוז תל אביב לפשיטת רגל ממניעים פוליטיים נגד

 2לשלם את המחיר וחברי ועד מחוז תל אביב לא צריכים לשלם את  צריךעכשיו 

 3 המחיר. אנחנו כמועצה החלטנו לפני החוק.

 4רומי יש לך מנהג כל פעם שנדב מדבר לא רק שאת קוטעת אותו את גם לא  עמית בכר:

 5נותנת לו לדבר. אם אתם רוצים שאני אעשה כך אז גם לך לא יתנו לדבר. אני 

 6 מבקש לתת לנדב להשלים את הדברים. 

 7אי אפשר להתכחש לעובדות. הראנו מספרית שממש עבדו בשביל להביא את  נדב ויסמן:

 8מחוז תל אביב לפשיטת רגל. אנחנו התרענו והבאנו את החישובים והראנו שכל 

 9עורך דין תל אביבי מקבל הרבה פחות ממקומות אחרים. מבלי לגרוע 

 10צאים יותר רחוק ממרכז הארץ וצריך לתמוך מהאהבה שלנו למחוזות שנמ

 11בהם מחוז תל אביב קיבל תקציב בלי סביר שלא איפשר לו להתמודד. אנחנו 

 12עוול כולנו צריכים להכיר בזה וכל מה שאנחנו עושים כאן עכשיו זה לתקן 

 13אי אפשר להתחמק מהדבר הזה, אלה מספרים ברורים ויש היום  היסטורי.

 14וצריך לתמוך בהם. אין פה שום דבר  ,ליאור ומשה ,הנהגה חדשה למחוז

 15פוליטי יש פה דבר ענייני, חוקי, יש פה דבר שאישרנו אותו במסגרת התקציב 

 16 וליבה של הלשכה תוכל להתבצע זההקודם וצריך לתקן אותו כדי שפעולת 

 17 האתיקה. 

 18זה אפילו הרציונל של החוק החדש, אי אפשר להתווכח עם זה, זה מוחלט.  

 19 חייבים לאשר את זה אין שום דרך אחרת. לא יכולה להיות גישה אחרת.אנחנו 

 20נדב אני רוצה לתקן תיקון קל למה שאמרת. בעיני זה לא עניין של חיזוק  עמית בכר:

 21למחוז. היסטורית ואנחנו רואים את זה יותר מעשור למחוז תל אביב יש בעיה 

 22ך לקצץ כי המחוז ע ם התקציב שלו ובמיוחד עם תקציב האתיקה שלו. היה צור

 23מצד אחד. מצד שני אין ספק שיש צורך עדיין  סבר שההוצאות הן מוגזמות

 24לטפל במאות תיקים. אנחנו לא יכולים לפגוע בעורכי דין ולא במתלוננים. מצד 

 25שלישי להעמיד את המחוז כשהוא מתוקצב בחסר. יש פה עניין מבני ביחד בין 

 26קבוע תמיד המחוזות הגדולים המחוזות הקטנים והגדולים ברגע שיש מרכיב 

 27  באופן יחסי מתוקצבים פחות. 

 28למחוז תל אביב יש בעיה היסטורית,  כשאני הייתי ראש מחוז קיבלתי אותו  

 29ללא רזרבה. אין לו רזרבות בניגוד למחוז מרכז ולאחרים. בגלל העומס העצום 

 30כך  י.של הוצאות האתיקה התקציב הפנוי לפעילות הנוספת היה בלתי אפשר

 31ביקשנו גם לקצץ אבל הייתה  פיראיג בפנינו יושב ראש המחוז ליאור שהצ

 32כשהצבענו בנובמבר מצד  ולןהסתייגות אם זכרוני לא מטעה אותי של ערן ג

 33נמצא גם  .אחד דחינו את ההסתייגות מצד שני אמרנו שנקים ועדה שמתכנסת

 34ו כאן יושב ראש ועדת האתיקה הארצית והיא תיתן המלצות. בינתיים לא נעש

 35 שם בצדק פיטורים ולא חיתוכים מכיוון שעדיין צריך לטפל בתיקים. 
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 1לכן מתבקשת השלמה יחסית  כדי לאפשר מצד אחד למחוז לעמוד על הרגליים 

 2שעד  עם פעילות חופשית ומצד שני לא לגרום נזקים לאתיקה. לכן ההצעה

 3שהוועדה, שתפעל כמה שיותר מהר, זו צריכה להיות עבודה רצינית. אני 

 4ריך שכחודש של עבודה זה זמן ריאלי מה שנותר לה. בינתיים להעביר את מע

 5החלק היחסי כדי להשאיר את האתיקה במחוז תל אביב בצורה שהיא תיתן 

 6 את המענה הדרוש.

 7כפי  הזה נועד להשאיר את האתיק ,כאן אנחנו עומדים זה לא נועד לחזק מחוז 

 8שהיא ולאפשר למחוז להיות באופן יחסי שווה לשאר המחוזות. כך זה הוצג 

 9וזו הגישה בעיני שצריך לראות את הדברים. אתם רוצים ליאור, משה 

 10 להתייחס לזה?

 11נשמע מה יש לאחרים לומר. אני חושב שמשה הציג את זה בצורה מאד ברורה.  ליאור שפירא:

 12מציין שפתאום יתר ראשי המחוזות ההחלטה היום היא דרמטית לעתיד. אני 

 13 לא כאן. 

 14עם כל הכבוד אין יתרון יחסי, זה לא עניין של מחוזות אחרים למרות שארז  עמית בכר:

 15יש לנו כאן אתיקה של מחוז תל אביב שצריך  .עושה לי סימנים עם הידיים

 16 לעבוד. אתם יכולים לדבר אני לא מונע מאף אחד לדבר.

 17שגם על זה אתה רוצה או כי השנייה הוצאת אותי מהשתקה אני יכול לדבר  קס:'צ'ארז צ

 18  ?לשקר

 19 ארז זה מה שאתה רוצה לגרור את האנשים פה? עמית בכר:

 20אני נגד אני התחלתי להגיד וקטעת אותי. התחלתי לומר שאני מודה שאנחנו  קס:'צ'ארז צ

 21שהביאו את התיקון הזה  צריכים היום להגיד תודה לשמחה רוטמן ומילביצקי

 22לחוק מאחר ואם לא היה התיקון הזה הייתם פועלים במודוס אופרנדי הרגיל 

 23ני הערתי שקיים חוק שצריך לבקש את ההסכמה אשלכם כפי שעשיתם לפני ש

 24את זה למועצה הארצית לא התייעצתם  םם הבאתתשל כל ראשי המחוזות. א

 25זה לא מעניין אתכם. לא  ם יתר ראשי המחוזות אתם לא סופרים אותם בכלל,

 26דיברתם איתו על הדבר הזה אתה בכלל לא מבין שיש חוק חדש. אתה לא יודע 

 27שיש חוק חדש אתה מדלג עליו מבחינתך אין חוק. עכשיו אתה מסביר לכולנו 

 28למה יש גרעון או לא, מישהו מחברי המועצה ראה פעם נתון ששייך למחוז תל 

 29ונה כולם יודעים למה משמשים הרי בשורה התחת ?אביב על הגרעון הזה

 30 הכספים האלה. 

 31 בקשה תפתחו ליאור, משה. עמית בכר:

 32 )לאחר השמעת קולות רקע( ככה אתם תתנו לדבר רק אם נפריע. :דובר

 33אני הייתי באמצע דברי, כשהבאת את מנכ"לית הלשכה אלינו לא אמרת אני  קס:'צ'ארז צ

 34 קיצוץ תקציבי. 40%-דואג ל

 35 שקרן, תן לי לדבר. האת)במענה( תן לי לדבר.  
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 1 תפסיק לקשקש.  עמית בכר:

 2 אתה משקר לכולם וזה יפסק, השקרנות הזאת תפסק.  קס:'צ'ארז צ

 3 על מה אתה מדבר? עמית בכר:

 4נשמה בפוליטיקה שלך, אתה תה פוליטיקאי אינסטרומנטלי אין לך שום א קס:'צ'ארז צ

 5לא תצליח לעבוד על כולם כל הזמן. הנה אני אומר לך  העובד על כולם ואת

 6. מישהו 40%מנכ"לית הלשכה הגיעה אלינו למחוז ואמרה תערכו לקיצוץ של 

 7 הנושא הזה?  וז תפגע, מישהו דיבר עלחפה אמר שיכול להיות שהאתיקה במ

 8)במענה( תן לי לדבר אתה לא תשתיק אותי, אתה משקר לכולם אתה הובלת  

 9ה שהיא נמצאת. עכשיו אתם צריכים הסכמה של ראשי את הלשכה לאיפ

 10מחוזות ואתם לא מתכוונים לשתף אותם. אני אמרתי למנכ"לית ואני אומר 

 11 לכל חברי המועצה האג'נדה שצריכה להיות היא תקציב אחד לשכה אחת. 

 12אני רוצה לומר משהו, מירית את יושבת כאן כיועצת משפטית. יש כאן חוק  רומי קנבל:

 13יושב ראש ועדת הכספים שאנחנו צריכים להתייחס לעובדה אומר פה 

 14שהאתיקה זו חובה. את החוק הזה לא מקיימים סלקטיבית. אני מבקשת 

 15לדעת האם נשאלת לגבי חוות דעת האם ניתן לבצע העברה כזאת היום 

 16כשהחוק בתוקף וקובע שצריך תמיכה של שני שליש מחברי המועצה וכלל 

 17מבקשת את חוות הדעת המשפטית שלך והאם  יושבי הראש של המחוזות. אני

 18ניתנה חוות דעת בנושא הזה בצורה מסודרת לראש הלשכה? אני מבקשת את 

 19 ההתייחסות שלך.

 20אני חושב שהתבלבלת רומי את לא מנהלת את הישיבה. אנחנו כרגע מעלים  עמית בכר:

 21צורך ואנחנו אחר כך נבקש להצביע ומירית גם תיתן את התייחסותה 

 22קודם כל המועצה יכולה להצביע, אם החוק החדש פרשנותו תקפה המשפטית. 

 23דם כל ואת וארז כל אחד מראשי המחוזות יכול להטיל וטו וזה בסדר. אנחנו ק

 24קיים דיון כסדרו. נקבל החלטה, אם ההחלטה הזאת לא עוברת את הרף נ

 25את לא מנהלת את  .הנדרש מירית תיתן לנו את הפרשנות שלה זה בסדר

 26 תענה על השאלה.הישיבה. היא 

 27קודם כל נקיים דיון על הצורך, חברי המועצה יצביעו אחר כך נבקש את  

 28העמדתה המשפטית של מירית. זה הסדר הנכון אנחנו קודם כל מדברים על 

 X 29ולא יהיה  Xהעניין ועל הצבעת חברי המועצה אחר כך אם החוק דורש 

 30 עה.אנחנו מדברים עכשיו לגוף ההצתהייה לזה משמעות משפטית. 

 31אתם בידכם כפי שהודיעה לי אתמול מנכ"לית הלשכה שהתקשרה אלי  קס:'צ'ארז צ

 32בשמונה וחצי בערב והודיעה לי שיש לכם חוות דעת משפטית שאתם לא 

 33יושבי ראש המחוזות. זו חוות דעת  ליכולים להעביר את זה אלא בהסכמת כ

 34 המשפטית לדבריה.

 35 אתה לא יכול לסלף כל שיח בינינו...   אושרת תגר:
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 1 את אמרת לי. קס:'צ'ארז צ

 2כל ראשי המחוזות משלמים ארנונה, משלמים מים וקבלני ניקיון ורק אתה  אושרת תגר:

 3 לא ולכן אתה צורח. זה שאתה צורח לא יהפוך אותך לצודק. 

 4ת טלפון ארז אתה גדול הנוכלים פה, אני רוצה להסביר. אתה באת אלי והרמ עמית בכר:

 5אלף שקלים ואם לא אני אעשה ככה וככה באיומים  200וכתבת, תן לי 

 6ואיומים. אז אני רוצה להגיד לך אתה רוצה לשקר מולי זה בסדר. נמצא כאן 

 7אמין אתה לא מפסיק לשקר על הדברים שהיא  ,אדם יחסית חדש, הגון

 8 אומרת. היא בעדינות אומרת מסלף. הפוליטיקה והעסקנות מעבירות אותך

 9על דעתך ואני לא אתן לך, אתה לא תוכל להמשיך ולהוציא את האנשים 

 10 מדעתם. אני כבר עומד בזה אני מכיר את זה. ליאור רצית לדבר.

 11 אני רוצה לדבר. ערן גולן:

 12תן לערן לדבר לפני הוא מכיר את האירוע היטב. דרך אגב בישיבה הראשונה  ליאור שפירא:

 13ולאב בית הדין שאנחנו  ולןתי לערן גאמר 16%של המועצה כשהיא החליטה על 

 14המועצה. אז  החלטתנאלצים לפטר אנשים. אני לא אחרוג במילימטר מ

 15ו נואמרו ל ,ערן היה בדיון כולנו היינו בדיון ,לנו עוד פעם המועצה קראה

 16עד שהוועדה הזו לא מסיימת את בדיקתה אנחנו מבקשים ממך אל  ותשמע

 17תפגע כי אני הייתי עושה את זה. תפטר אנשים אל תעשה את הקיצוצים אל 

 18שהיא כדי כאן עדיין יושבת ראש ועד העובדים אבל  תאני לא יודע אם נמצא

 19תדע היטב ביקשתי מהמנכ"לית שלי להגיד לה את זה שבמידה וההעברה 

 20ונתחיל בפיטורים.  הזאת לא עוברת מחר בבוקר נעשה מה שהמועצה ציוותה

 21המועצה החליטה אני אעשה מה א אבוא בחריגה של שקל אחד. לאני 

 22 שהמועצה החליטה גם אם אני מאד לא אוהב את זה.

 23ההתנגדות של יושב ראש מחוז ירושלים כל כך לא עניינית אני פשוט לא מצליח  

 24להבין אותה. זו פשוט סחטנות כי אם לא יתנו לו אז זה לא, אז שיפטרו. הוא 

 25פיטורי עובדים  בהתחלה אמר אני בעד עובדים כל המצב כאן זה אך ורק

 26ופגיעה באתיקה. זה לא פוגע באף אחד זו רזרבה שלא משפיעה על התפקוד 

 27ול להיות שהוועדה תחליט כשל הלשכה. אגב זה גם לא אומר שנקבל אותה, י

 28שזה אפס ואז נהיה באפס רק על החודשיים אני לא יודע מה יקרה. סליחה 

 29 ערן אני רוצה לתת לכך לדבר. 

 30את הפרשנות הזאת של המחוזות אז הוועדה היא אם המשמעות שכרגע יש 

 31חסרת משמעות זה לא משנה מה הוועדה הזאת תחליט, זה ממש לא משנה. 

 32אם הוועדה תחליט שאני צריך לקבל עוד עשרה  מיליון דולרים יבוא ארז ויגיד 

 33אני מתנגד ובזה לפי שיטתו נגמר האירוע אז בשביל מה הקמנו ועדה? אם 

 34לקצץ כלפי מטה יכול להיות שאני אגיד שאני מתנגד. הוועדה תגיד לא צריך 



 עורכי הדיןלשכת 
 04.03.2025ם ישיבת מועצה מיו

 
 
 
 

 

 

 
33 

 

 1לכן הקמנו ועדה חסרת כל תכלית בשביל מה הקמנו אותה? זה בזבוז זמן 

 2 את זה. תמוחלט לעשו

 3אני יכול להבין אם המחוקק היה אומר, אם הייתי רוצה לקחת את הדברים 

 4למה. האלה לדברים שלא קשורים לענייני החובה ולא לאתיקה אני יכול להבין 

 5א קיבלתי אבל ערן עוד לאבל כאן ריבונו של עולם אלה דברי החובה שלנו. אני 

 6יסביר. ערן הסביר גם במועצה הקודמת וגם בדיונים למה זו פגיעה אנושה. לא 

 7משנה החלטתם אני אעמוד מאחרי ההחלטה הזאת. גם עכשיו תחליטו אני 

 8א אערער על אעמוד בה אבל אתם צריכים להבין מה תהיה ההחלטה. אני ל

 9 ההחלטה שתקבלו מה שאתם תחליטו זה מה שיהיה אבל זה לא הגיוני. 

 10הקים את הוועדה בראשות מנחם מוסקוביץ זה בזבוז זמן לזה היה בזבוז זמן 

 11 היה להחזיק את העובדים האלה. הייתי צריך לתת להם את ההתראה מראש. 

 12מיליון שקלים ברזרבה, מעכשיו והלאה הם יהיו  30ה לי שיש ממה יקרה? נד

 13אני לעולם לא אסכים מהיום והלאה בפק"מים. אני גם למדתי את השיטה 

 14אני גם אומר יותר מזה. אישור ראשי המחוזות כרגע אם לשום דבר, כלום. 

 15זאת הפרשנות, אני לא מקבל את הפרשנות היא רק לעניין של העברה מחוץ 

 16אני קורא למועצה תקנו את התקציב שיתאים למצב שהיה לפני לתקציב. אז 

 17תחליטו לעשות את ההעברה  םזה ואז ההעברה תהייה בהתאם לתקציב. א

 18אולי לא תחליטו לעשות העברה, אני לא יודע מה תהיה ההחלטה. אני כבר 

 19אומר לכם שאני ומשה נמנע מההצבעה הזאת. אתם תחליטו איך אתם רוצים 

 20 . שהלשכה הזאת תראה

 21מי שהחליט פה לנצל את הסיטואציה שהמחוקק העביר בדקה התשעים ותשע  :דובר

 22וטו ועל זה לדפוק את הציבור שלנו במחוז תל  תאת החוק ונותן איזה היא זכו

 23אביב צריך להבין את המשמעויות של זה, זה בסדר גמור. אני לא חושב שזאת 

 24הפרשנות בשום צורה ואופן, זה בניגוד לחוק ולמטרת המחוקק. המחוקק כמו 

 25רצה לתת תמיכה לאתיקה אז הם רוצים לדפוק את האתיקה בגלל  נץשאמר פ

 26עבר החוק והוועדה עוד לא הספיקה להתכנס. הוועדה שיש איזה חודשיים ש

 27לא התכנסה ולא מילאה את תפקידה אז רוצים לדפוק את הציבור של מחוז 

 28תל אביב שנדפק גם ככה שנים על גבי שנים. מה שנדב אמר הוא נכון ומדוייק, 

 29אני הייתי ראש התקציב והייתי הוועדה המייעצת לתקציב והצבעתי נגדו בגלל 

 30ז כל הסיפורים אראות לדפוק את מחוז תל אביב ואני סירבתי. שקיבלתי הו

 31 שמחוז תל אביב הוא חזק ועשיר זה סיפורי פוגי. 

 32מי שאומר לא להשתמש בתקציב ככלי ניגוח פוליטי עושה שימוש ציני בתיקון  

 33המטופש של החוק המטופש שהוא עצמו הביא על ציבור עורכי הדין עושה 

 34יבור עורכי הדין ומי שרוצה שלא נבדיל בין דם בצמעשה שלא יעשה. הוא פוגע 

 35 .לדם
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 1ודאי שלא צריך לנסות לעשות שימוש בסעיף הזניח המטופש הזה כדי לפגוע 

 2וע את המסכה פה מעל פניהם של רבציבור של מחוז תל אביב. צריך אולי לק

 3וחצים בניקיון כפיהם. אומרים רגע לא צריך להבדיל בין שראנשים מסויימים 

 4בסוף על  .קציב של מחוז כזה צריך להיות ככה ולא נפגע במחוזדם לדם, הת

 5ידי ניצול ציני של איזה שהוא סעיף חדש שספק אם יש לו תכולה ורוצים לפגוע 

 6בציבור שלנו. שיהיה ברור לא יקום ולא יהיה ואם מישהו חושב לעשות את זה 

 7שקל לא יעבור פה בחיים כלום, לא תהייה העברה תקציבית של שקל. מי 

 8שרוצה לתת פרס למילביצקי ולרוטמן אחלה ומי שרוצה להרוס את הלשכה 

 9הציבור ומי  תבמו ידיו אחלה אנחנו לא נשתף פעולה עם זה. אנחנו לא נדפוק א

 10שרוצה להתחיל ליצר פה מאבקים בין מחוזות אהלן וסהלן. זה לא מתחיל 

 11 מאיתנו אבל אנחנו אלה שנגיד את המילה האחרונה. 

 12יסיתי ארוכות לשכנע גם בישיבות של ועדת כספים וגם במועצה שקיצוץ אני נ ערן גולן:

 13בתקציב האתיקה של מחוז תל אביב יהיה טעות ושהמועצה צריכה להשלים 

 14לה. אני חושב שכל נייר העמדה של מנחם באת הקיצוץ הזה  ודעתי לא התק

 15מוסקוביץ נולד בחטא תרצו אפשר לפתוח את הסיבות לזה, סיבות פרסונליות. 

 16מצוות הוועדה עזבו, שהמתמחה סיים לעבוד ואין  50%-תוצאה הייתה שה

 17תקציב לקחת מתמחה חדש ומהמזכירות התפטרו גם כן. זאת התוצאה 

 18היא שוועדת האתיקה במחוז תל אביב התוצאה כיום .וכולכם אחראים לה 

 19שיש לה והאחריות  האתגריםללא תוספת תקציבית לא מסוגלת להתמודד עם 

 20בצורה אקטיבית. אתם  כולה מוטלת על כל מי שהצביע נגד ההשלמה הזאת

 21זה לא נעשה  ?חושבים שלגייס כוח אדם  ולהכשיר אותו זה משהו שנעשה ברגע

 22 ברגע לוקח חודשים לאתר ולהכשיר.

 23ני בסוף אפריל עוזב את תפקידי ואני חושב שגם שזה אאני יכול להגיד לכם ש 

 24ועדת הכספים קיבלה את ההמלצה שלה ביום שהודעתי על סיום לא מקרי שו

 25 תפקידי אני חושב שהדברים שנעשו פה לא היו תקינים ברמות קשה.

 26ואתה יכול להמשיך. התקשרתי אליך  נץאמרתי לך לפני זה שדיברנו עם פ ליאור שפירא:

 27ואמרתי לך שדיברתי עם ועדת כספים והם אישרו. לי היה ויכוח איתך אם 

 28 אישרו. נץואמרתי לך שהלשכה גם עמית וגם פ 1/12צריכים לקבל  אנחנו

 29ליאור תן לי לסיים. להגיד עד שהוועדה תקבל את ההמלצות שלה זה לא  :ערן גולן

 30ריאלי. אם עכשיו אתה מפרסם מודעה ומגייס אנשים ובעוד חודשיים יש 

 31המלצה אז גייסת מישהו ואחרי חודש תפטר אותו? אם אתם רוצים שהדבר 

 32ה שנקרא ועדת האתיקה, אני עבדתי מאד קשה כדי לחסל פיגורים של הז

 33שנים, יעבוד במיוחד כאשר כל העובדים הוותיקים עזבו אתם צריכים לתת 

 34עכשיו אורך נשימה בעניין הזה. אי אפשר לגייס ולפטר. הוועדה היום עובדת 

 35 מכוח האדם שלה. 50%עם 
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 1ק אמורה לתמרץ כי בסוף אני אומר לכם שוב העובדה שיש כרגע חוק חדש ר 

 2גם הארצי וגם המחוזות אמורים לקבל תקציב על בסיס פעולות החובה 

 3 שלהם. אני חושב איתמר שיש לך אחריות ישירה וגם לעמית.

 4 גם לך ערן.  איתמר פנץ:

 5 אני לא אחראי לזה שאנשים מתפטרים. ערן גולן:

 6 ערן השאלה של תזמון ההחלטה הוא פשוט לא נכון. איתמר פנץ:

 7 איתמר אתה לא תסלף את הדברים שלי. רן גולן:ע

 8 ערן אני יודע להיות בוטה אבל אני מעולם לא הייתי לא ישר כלפיך. איתמר פנץ:

 9אתה לא המלצת לעשות את ההשלמה הזאת בתקציב אף אחד אחר. אתה  ערן גולן:

 10הובלת את זה, אני הייתי בישיבה הזאת יש לי את הפרוטוקול של ועדת 

 11הכספים שאני ביקשתי שאתם תמליצו על ההשלמה אתה זה שהצבעת נגד לא 

 12אז אני מישהו אחר. בדיוק כמו שאתם לא מתארגנים לקראת התקציב החדש. 

 13ב, יש לכם פה אחריות התלונות מתחילות להצטבר. אנחנו אומר לכם שו

 14כבר במצב הקיים יש תלונות ששנה לא התקבלה בהם  ,מקבלים עתירות על כך

 15החלטה. צריך לשלם כל פעם כסף למשרד של קסוטו על טיפול בעתירה אז 

 16 בבקשה. 

 17אני כבר לא מדבר וזה נושא של סוגיה נפרדת על נייר עמדה שהפיצו היום 

 18האתיקה הארצית שמבטלת כמעט את כל ועדות האתיקה המחוזיות.  בוועדת

 19הם רוצים לקחת כל תיק שבא להם וכל זה בניגוד לחוק. אז יש פה בן אדם 

 20של עמית ורוטמן ופועל בתור בריון בחוסר  השקיבל חוק פרסונלי בשיתוף פעול

 21סמכות מוציא ניירות עמדה בלי שיש לי הסמכה כלשהי בחוק וזו התוצאה. 

 22ובדה שוועדת האתיקה של מחוז תל אביב צריכה כסף, היא צריכה כסף, הע

 23 זה כל.

 24ערן אף אחד לא התפטר עדיין לדעתי בגלל העדר תקציב אבל בהחלט אם זה  משה טייב:

 25. אני כשלעצמי ההמצב בהחלט נהיה בחוסר יכולת להפעיל את מערך האתיק

 26תקציבית וכמו שאמר לא מקבל את הפרשנות שיש פה החלטה שטעונה העברה 

 27ליאור יש לנו גם אפשרות לתקן. אם חושבים שצריך לעשות פה העברה יש לנו 

 28התקציב גופא ולא לעשות העברה מאולצת. בסופו של דבר  אפשרות לתקן את

 29זו ההחלטה שקיבלנו היה תקציב רק נהגנו באחריות רבה ואולי גם קצת 

 30ה משמעות. אנחנו רק דה שעכשיו כבר אין לה הרבעהוו מיותרת והקמנו את

 31נזהרנו איך לחלק את התקציב. עכשיו רוצים לשים רגל על צינור החמצן של 

 32הוועדה כדי לפגוע במחוז תל אביב. זה לטעמי מעשה שלא יעשה וחבל מאד 

 33 שיש מי שחושב לתת לזה יד. 

 34ברשותך אני רוצה לומר משפט אחד, לא היה ולא נברא אנשים לא התפטרו  :דוברת

 35 בגלל אי העברת התקציב. 
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 1היחידה שהתפטרה זו מישהי שביקשה העלאה במשכורת ולא קיבלה אותה. 

 2 עם הכל הכבוד נא לדייק.

 3הדברים האלה עוברים כחוט השני ערן בכל הכבוד זה לא המקום והעת לפתוח  עמית בכר:

 4כאלה ואחרות בוועדת האתיקה של תל אביב. זה לא המקום התפטרויות 

 5 לדבר על מנחם זה לא קשור לעניין.

 6מנחם לא נתן נייר עמדה שהמועצה אימצה? אני לא מבין אין לאנשים  ערן גולן:

 7 אחריות... )מדברים ביחד(

 8 איך אתה בכלל מעלה טיעון כזה? עמית בכר:

 9מדה שלו אין לכם אחריות על מה המועצה קיבלה את הע 16%ם כתב חמנ ערן גולן:

 10 שאתם עושים.

 11אני לא יכול להשיב לשיטתך? דיברת על איזה שהוא חוק פרסונלי שרוטמן אני  עמית בכר:

 12 לא יודע.

 13אתה רוצה שאני אקרא את דברי ההסבר של רוטמן? החוק לא היה פרסונלי?  ערן גולן:

 14 לתת לוועדת האתיקה הארצית קדנציה נוספת.

 15אענה לך רק בכך, בתור מישהו שכל ההתנגדויות שלו כולל קודם על חוק אני  עמית בכר:

 16הנציב כי לכאורה עמדתך עצמאות בית המשפט... כל ההתנגדויות וההתנגחות 

 17הזאת ראשיתה והולדתה בכך שאמרתי שאתה לא מתאים להיות יושב ראש 

 18 ועדת אתיקה ארצית. אז לבוא ולהגיד שזה חוק פרסונלי.

 19אף  ?, עוד פעם אתה רוצה להעלות תכתובות של וואטסאפ ששולחיםדי עמית ערן גולן:

 20 די כבר. ,אחד לעולם לא ישלח לך תכתובת כי אתה מעלה אותה לעיני כולם

 21אני לא ציטטתי אותך נתתי לך לדבר ודיברת דברים בוטים ברמיזות אמנם  עמית בכר:

 22עדה אבל דיברת. אמרת דברים שהם לחלוטין לא נכונים ואתה כיושב ראש ו

 23אז אתה אמרת גם שעדיין מכהן יודע שמי שהתפטר שם לא קשור לתקציב. 

 24דברים, איך אמרה ... נא לדייק בלשון המעטה, מנכ"לית המחוז. אין  קשר 

 25בגלל האישור הקודם ההיפך הוא הנכון. כשדחינו את ההסתייגות אמרת את 

 26תחת  בזבזניהדבר הבא, צריך לצמצם. על פניו נראה שהתקציב שהתבקש היה 

 27 א הדוק נקרא לזה גם בלשון המעטה. לניהול 

 28תיקה לקרוס ואם נראה איחד עם זה אמרנו בפרוטוקול שאנחנו לא ניתן ל

 29שצריך לתת חיזוק ניתן חיזוק נוסף. היום באתיקה הצטברו כשלים ופיגורים 

 30הכל אצלך ולפתחך המנגנון העצמאי של ועדת האתיקה לא לפתח המועצה 

 31אמרה  קצת זהירות וקצת צניעות. המועצה באחריותאני מציע  .ולא לפתחי

 32צריך לקצץ ובאותה נשימה אמרה בנובמבר אחרי שתהייה בחינה איך אתם ש

 33נדרש אם יראה שזה לא רק ניהול כושל נוסיף תקציב.  תנהלים האם הכל מ

 34 ?אז על מה אתה מדבר שאנשים התפטרו
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 1עמית זה לא להוסיף זה לשחרר את התקציב אתה לא מוסיף לי כלום. יש פה   :דובר

 2יושבי ראש שרוצים לשים לנו לציבור מחוז תל אביב את הרגל על צינור בלון 

 3החמצן שאני כל התרבות שהוצאתי כל השנה זה כמו סבסוד סרט אחד שהם 

 4צת צליח להבין איפה היושר הציבורי איפה ההגינות? קמאני לא  .עושים

 5הגינות אנחנו בשנה ואני מוכן לפתוח הכל את כל הספרים את כל הביקורת מי 

 6שרוצה אצלנו הכל פתוח. מי שרוצה לבוא לבחון אותנו בציציות. כל התרבות 

 7 בשנה אחת שלמה היא לא כמו סבסוד סרט אחד במחוז אחר.

 8גדכם אבל , צר לי שהצטברו דברים ומוגשות עתירות נאני אומר עוד פעם ערן עמית בכר:

 9א קשור לתקציב לטוב שיש שידוד מערכות שם וטוב שיש חילופי גברא שם. זה 

 10ולא להחלטת המועצה הארצית. כרגע אני מציע את הדבר הזה ואני גם אומר 

 11שאם הפרשנות שמירית תיתן היא שיש מישהו שיכול להטיל כאן וטו אז 

 12והיא  ההצעה החליפית שלי היא שנעשה העברה לוועדת האתיקה הארצית

 13 רתעזור בגיבוי כפי שזה נעשה בעבר. אני כבר אומר שאם בסוף הישיבה ולאח

 14שמשה או ליאור שהציגו לי עמדה משפטית שנראית לי סבירה והגיונית שאין 

 15הוטו במקרה הזה. אם העמדה המשפטית תהייה  מנגנוןמקום להפעיל את 

 16לקרוס  חוק. עדיין לא ניתןה אחרת אנחנו נכבד את העמדה המשפטית ואת

 17כפי שבעבר לאורך כל המוסדות אני אומר גם בקדנציה הקודמת וגם בזו 

 18וחריג של כספים. זה העניין של שלפניה האתיקה בתל אביב היא צרכן כבד 

 19 ןאחר וזה לא פוגע רק בעורכי הדי ואכלל הלשכה זה לא עניין של מחוז כזה 

 20 בתל אביב. 

 21שים שמחוץ למחוז. זה אנשים שמלינים תלונות הם מהציבור הרחב וגם אנ

 22וז. לכן בכל חגוף שמרכז אליו חלק לא פרופורציוני בגלל הגודל והאופי  של המ

 23הקדנציות הלשכה הארצית עזרה לאתיקת תל אביב לצמצם פיגורים. חבל 

 24שלאחר המאמץ הרב נוצרו פיגורים חדשים ערן זה לא קשור להחלטות 

 25האתיקה הבאה ידע טפל זה הקיימות נטפל בזה. אני מקווה שיושב ראש ועדת 

 26 בצורה נחושה ויעילה.

 27אני מעבר לפרשנות וכולי בסופו של יום תשאל השאלה שכל מי שמצביע. יכול  :דובר

 28להיות שוועד המחוז יגיד הוועדה לא התכנסה אנחנו הסתמכנו התקציב שלנו 

 29גם כך מקופח. יכול להיות שנצטרך לעתור נגד אותם אלה שרוצים לחסום 

 30צטרכו להסביר את סבירות ההחלטה שלהם איך הם מסבירים אותנו והם י

 31 את העובדה שהאתיקה לא מקבלת שקל. )מדברים ביחד(

 32אני בא ואומר אנשים עזבו התפטרו אי אפשר לגייס אנשים חדשים בגלל  ערן גולן:

 33 הקיצוץ. )מדברים ביחד(

 34א הייתי צריך ערן אתה צודק אבל כרגע יש פלונטר. אני עשיתי טעות אני ל ליאור שפירא:

 35 את ההבטחה של המועצה. לקבל 
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 1הייתי צריך בניגוד לדעתך לפטר את האנשים ואני מקווה שרוית שומעת את 

 2אל תדאג טעיתי. ואז אמרו לי הכל בסדר  בזהכי  ,יושבת ראש ועד העובדים ,זה

 3יום. שטויות זה לא מה שקרה השארתי אנשים לעבוד והיום  30תהייה ועדה 

 4 ומר לך, אני בחיים לא אבוא אליכם להביא עוד כסף.אני בחיים, אני א

 5ליאור זה פשוט חבל אני בחיים לא ראיתי דיון כזה פוליטי. אני חושב שלא   נדב ויסמן:

 6יעלה על הדעת מה שהחוק קובע שיהיו ראשי מחוז שיתנגדו למה שכבר 

 7החלטנו זה פשוט בלתי אפשרי. ... ורוצים לרכוש לעצמם את הכוח הפוליטי 

 8בואו נראה  ,נחזה הזה מכוח החוק הזה אז באמת יבושם להם. בואו נצביעה

 9מי האנשים שרוצים לקחת את האתיקה של מחוז תל אביב ולהביא לפיטורי 

 10 )מדברים ביחד(עובדים. 

 11בוא ונצביע ואחרי זה נבדוק את זה משפטית אבל קודם כל נראה מי בעד ומי 

 12חושב שראשי המחוזות כל אחד נגד. קודם כל נדע אם יש בעיה משפטית. אני 

 13יגיע למסקנה שלהעברה התקציבית הזאת לא צריך  וודאיוב יחשוב עם עצמו

 14להתנגד. מי שרוצה להתנגד שיתנגד. בואו תצאו מאחורי השיחים אל תתחבאו 

 15תגידו על עצמכם שאתם רוצים לפגוע בעורכי הדין של מחוז תל אביב, תגידו 

 16 גלי. )מדברים ביחד(  את זה בריש

 17ואו נצביע ונראה מי מתנגד להעברה התקציבית הכל כך החשובה הזאת ב 

 18 )מדברים ביחד(

 19שמענו את זה מספיק אם אתם רוצים להתנגד תתנגדו הכל בסדר.)מדברים  

 20 ביחד(

 21צורך של מחוז. אני אמרתי ואני חוזר האני מציע הצעה עולות פה טענות לגבי  קס:'צ'ארז צ

 22ש לנו סמכות בחוק לאחריות גם לאשר על הדברים. אנחנו ראשי המחוזות שי

 23את הדבר הזה. אני מבקש לקיים ישיבה כמה שיותר מהר אצל ראש הלשכה 

 24ה עם כל ראשי המחוזות שהנתונים ייפרסו ויוצגו במסגרת הזו. למה אתה עוש

 25הבעיות שלו ונקבל החלטות טובות לכל  תיציף א לא נדב מה קרה? כל מחוז

 26מחוז ונתקדם. אם לליאור יש בעיה ולי יש בעיה ולרומי יש בעיה אפשר לשבת 

 27יך לפשר בין כולנו ולהגיע להבנות. אני מבטיח לך רואתה ראש הלשכה יכול וצ

 28פגישה אחת כזאת שלא בוצעה במשך כמעט שנתיים אני מפנה כל מה שיש לי 

 29 .ונצביע תקיים את הישיבה הזאת בעוד שבועייםביומן. אני בא אליך, 

 30 כל הכבוד. ליאור שפירא:

 31  .אתה כל הזמן אומר שאתה חושב על כולם ,למה זה לא רעיון מצויין רומי קנבל:

 32 אני רוצה לשמוע את הדברים. קס:'צ'ארז צ

 33 אני לא מצליח. אני רוצה להגיב גם את זה אני לא רוצה להתנגד להצעה שלך ליאור שפירא:

 34 מה אני אומר כזה דבר, אני רוצה ללכת עם האינסטינקט הראשוני שלי. 



 עורכי הדיןלשכת 
 04.03.2025ם ישיבת מועצה מיו

 
 
 
 

 

 

 
39 

 

 1האינסטינקט הראשוני שלי אמר שמה שהמועצה החליטה לגבי באותו רגע זה 

 2מה שמחייב אותי הוטענו אני ומשה, אני רוצה לעשות כזה דבר. תנו לנו את 

 3יגוד מה שאישרנו. אני משבית עכשיו בנ 1/12ההטיה זאת של שלושה חודשים 

 4עד שלא נדבר ולא נסכים בינינו מה שאתם רוצים גם בלי  גולן.לעמדה של ערן 

 5 זכות הווטו, אני לא אדרוש את הכסף. 

 6 מה זו המילה הטיה? קס:'צ'ארז צ

 7 למה אתה לא מוכן לשבת עם יושבי הראש? רומי קנבל:

 8 אני אומר לך שכן. ליאור שפירא:

 9 למה קודם להצביע? רומי קנבל:

 10לא שמעתם מה שאמרתי? אני מנסה להסביר, אני מסיר את ההצעה הזאת עד  ליאור שפירא:

 11יעזור לנו,  גולןגם אם לא הצלחתי לשכנע אתכם ערן שנדבר אנחנו לא נדרוש. 

 12בקיץ קיוויתי שתהיה ועדה שתגיד לי את זה  ,אני מודה שגם אני לא כל כך

 13כולנו  הוועדה הזאת עדיין לא סיימה את עבודתה. מה שהיא הייתה אומרת

 14עכשיו אסביר לך  היינו אני מניח עושים. אני יודע שאני צריך את הכסף הזה. 

 15 מה הייתה ההטיה לשניכם.

 16 תגיד מה אתה מציע? קס:'צ'ארז צ

 17את החלק היחסי כי אני לא  ,אני מציע שתתנו לי על השלושה חודשים האלה ליאור שפירא:

 18תיתן החלטה אל  עסקתי בפיטורין כי הקשבתי למועצה שאמרה עד שהוועדה

 19תעשה זעזועים. אני כן אעשה זעזועים, תנו לנו את השלושה חודשים האלה 

 20שישבתי בחיבוק ידיים כי חיכיתי לזה. שלושה חודשים האלה יסתיימו לא 

 21לא משנה לי. אני לא אדרוש  המעניין אותי אם הוועדה תקבל החלטה או לא, ז

 22את הכסף הזה עד שכל הסובבים כולל ראש הלשכה וועדת כספים תחליטו אם 

 23צריך לתת. אולי בסוף הוועדה תחליט שלא מגיע לי. אם הוועדה תחליט שלא 

 24 מגיע לי אני גם מתחייב להחזיר את השלושה חודשים.

 25   בוא נתקדם.ליאור אנחנו יודעים מי בוחר את חברי הוועדה  ומי קנבל:ר

 26 אני מציע בואו נשב בתחילת שבוע הבא. קס:'צ'ארז צ

 27אני לא מוכן, אתה כל פעם עושה לי את הקטעים האלה תקפיא, תקפיא. עכשיו  ליאור שפירא:

 28 ביקשת עבור שלושה חודשים מה כואב לך?

 29 אני מעולם לא אמרתי לך תקפיא כלום. קס:'צ'ארז צ

 30 עכשיו אמרת לי תקפיא. מה כואב לך, תסביר לי.  ליאור שפירא:

 31ליאור אני השתקתי אני לוקח את הניהול. אפשר לקבל את ההצעה שלך ליאור  עמית בכר:

 32באופן חלקי בלבד אפשר לשבת אין בעיה אתם רוצים לכנס את הישיבה בסדר. 

 33הנוסח שהצעת ארז נוגע בדיוק בבעיה העיקרית, בעיה מכוונת שיצר החוק 

 34ן לפרק את הלשכה לתת לכל אחד זכות וטו. כל מחוז ינסה לנהל בעצמו בניסיו

 35 את הלשכה. 
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 1עכשיו אנחנו צריכים בניהול כללי של כלל התקציב ובצורך של מחוז מסויים. 

 2הנה, אנא תקרא לי ואני כנדבן הידוע אבוא וננהל ביחד הסכמות וכל אחד 

 3ות שלו בין אם תגיד מכם יחליט אם הוא יואיל בטובו והוא גם יבוא עם הדריש

 4את זה כאן או לא אתה תחזור על הדרישה שלך שהמחוז שלך בניגוד למחוז 

 5משלם כאן את מחצית אחזקת הבניין בדניאל פריש שנים רבות שתל אביב 

 6דבר שמכביד עליו מאד. עכשיו אתה תבוא אליו ותעשה איתו משא ומתן כמו 

 7אם לא אני אתנגד אתה  400, 200שעשית איתי לפני  שבוע, שבועיים. תן לי 

 8ד את יצריך אותי. עם כל הכבוד שאני לשמחה רוטמן ולמילביצקי לא מור

 9. אנחנו יכולים וצריכים הראש אני לא אתנה את הדבר הזה בהסכמה שלך

 10 לשבת. 

 11ארז היו לנו עשרות ישיבות גם אתה ואני גם מנכ"לי הלשכה מולך. בכלל 

 12של השקיעה באף מחוז אחר  במחוז ירושלים המועצה הזאת השקיעה בו כמו

 13ואף מועצה אחרת לא השקיעה במחוז ירושלים. אחרי הזנחה של שנים 

 14ארוכות הבניין הזה בירושלים משופץ לטובת כלל עורכי הדין, המחוז נהנה 

 15מזה מאד ובצדק, כל עורכי הדין מוזמנים לכל מחוזות הלשכה. זו לא רק עזרה 

 16הם אבל זה בעיקר אינטרס של לעורכי הדין בירושלים וזה לא האינטרס של

 17עורכי הדין בירושלים, השדרוג המשמעותי עלה הרבה מאד כסף שלא נהנה 

 18 ממנו אף מחוז אחר. 

 19לבוא ולומר שמישהו מתנכל ואתה חזרת ואמרת את הדברים האלה גם 

 20בוועדת החוקה של הכנסת אלה הם דברים שהם פשוט לא נכונים, זה שקר. 

 21לא היה גס, ההיפך הוא הנכון. ההנחייה שלי לבי  ,אנחנו לא היינו עוורים

 22  תלמנכ"לים היא תמיד לבוא לקראת בוודאי לקראת ירושלים. עם כל הצרו

 23קם ככה ואתה מאד אוהב ופעם אתה  והדברים שאתה מפעם לפעם, פעם אתה

 24עולה ומטנף בפני קהל עורכי הדין עלי או על אחרים. אני רואה את היחס שלך 

 25תנגד הכי גדול ולפעמים אתה אומר שאני בהפגנות גם לנדב. פתאום אתה המ

 26על המצב רוח ככה אתה או אשתי אני לא יודע. איך שאתה קם באותו רגע 

 27 מתנהל. 

 28עיינתי בפרוטוקול אישור התקציב שישבנו ויחד ואמרתי לך שצריך לשאת 

 29בעלויות אבל אני מוכן לבוא לקראת ...לשאת בנטל גדול יותר אז במקום חצי 

 30אלף שקלים אז  800אלף שקלים מתוך סכום כולל של   400שהייתה מהעלות 

 31איזה  כמובן תמכת. ראיתי את רומי עוקצת אותך בפרוטוקול הוא סגר דיל.

 32דיל סגרת? שאנחנו נפעל ביחד לטובת המחוז אבל ועד המחוז צריך לשאת 

 33בעלות הבניין סכום צנוע הרבה פחות מתל אביב. אז נשב בישיבה של איום 

 34להתחנן בפניך שתאשר את האתיקה? לא בבית ספרי עם כל הכבוד  שנצטרך

 35 זה לא יהיה. 
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 1כים שזה יעבור סאנחנו נאשר את זה  ואם לא אני אציע אם המועצה ת

 2ועדת האתיקה  .לאתיקה הארצית שם אין לך שום וטו לא לך ולא לרומי

 3הארצית תסייע איפה ומה שידרש. אנחנו לא ניתן לקפריזות של מילביצקי 

 4טמן ולא לך ולרומי להרחיב את העסק לכולם. אני מעלה להצבעה את רו

 5ההצעה של ליאור. אני אומר עוד פעם אם תהייה חוות דעת משפטית של 

 6מירית שמנגנון הווטו פועל אני כבר מציע בהצעה הזו שההעברה תהייה 

 7 לאתיקה הארצית שלזה אין צורך במנגנון הווטו.

 8ברים. אני ברשותכם רוצה לומר מספר מילים לא ערב טוב חברות וח :מושקוביץמנחם 

 9מפוזיציה כזו או אחרת אלא רק מההסתכלות של האתיקה. אני רוצה לתת 

 10ילה האשמה. נכון להיום במחוז תל אביב הוגשה לפה שני נתונים כעובדה לא ח

 11עדיין לא טופלה, זו  2023-עתירה מנהלית נגד ועדת האתיקה על כי תלונה מ

 12ה תלונות שמוגשות לוועדת האתיקה האחרונתקופה ה, בעובדה. נקודה שניי

 13בתל אביב נגנזות, נסגרות על הסף בטענה של חוסר תקציב. זה המצב העובדתי 

 14 נכון לרגע זה. 

 15מה צריך או לא. דרך אגב משה אני לא נכנס פה כרגע לוויכוח כן זכות וטו  

 16המחוזות. הוועדה שהוקמה התכנסה ופועלת ועובדת וזו גם הפנייה של לראשי 

 17אנחנו פונים לכל ראשי המחוזות לקבל נתונים ונשמח לעזרה שלכם להאיץ 

 18 את הדבר הזה.

 19תיקה הארצית היא קובל נוסף. בואו אככל שלא תסכימו זה בסדר ועדת ה 

 20נזכור דבר מאד פשוט כשבן אדם מגיש תלונה ללשכת עורכי הדין הוא לא מכיר 

 21ארצית. הוא יודע אם זה מטופל או את החלוקה לשכה, ועדת אתיקה מחוזית 

 22 לא ובסוף הטיפול זה השם של כולנו בנושא הזה.

 23מאות לקחה כשהוקם מחוז מרכז ועדת האתיקה הארצית  2020-2019בשנת 

 24ואלפי תלונות ממחוז תל אביב והמרכז שלא טופלו וטיפלה בהם כחלק 

 25ם מהמערך כדי לתת לכולם את הכתף והיד בלי התחשבנות כזו או אחרת. א

 26אנחנו מגיעים למצב היום שסוגרים תלונות ומודיעים לאנשים שסוגרים את 

 27התלונות כי אין תקציב אנחנו לא יכולים לחיות עם הדבר הזה. אני לא רוצה 

 28להגיד מילים כן או לא חוקי זה לא הפורום אבל הדבר הזה הוא מאד בעייתי 

 29 ה הארצית.והוא לא יכול להיות ולכן נצטרך למשוך את זה לוועדת האתיק

 30לצורך זה עמית עם כל הכבוד אנחנו לא צריכים את אישור המועצה כי ועדת 

 31האתיקה הארצית היא קובל נוסף שיכול לדון. מה כן זה יכול לעשות? את זה 

 32אני כן ש לנגד עיניכם, זה מוריד למתלונן קובל. כלומר אם היום ועדת אתיקה 

 33עדת האתיקה הארצית כקובל מחוזית מחליטה לגנו תלונה הוא יכול לפנות לוו

 34 נוסף. 
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 1אם זה מטופל בוועדת האתיקה הארצית ואנחנו גונזים את התלונה אין לו את 

 2הקובל הנוסף הזה. צריך לקחת את הדבר הזה לתשומת לבכם ותקבלו איזה 

 3 החלטה שתקבלו. 

 4אם אני לא טועה שבה  2020יש גם אלטרנטיבה נוספת שנעשתה גם בשנת  עמית בכר:

 5האתיקה הארצית מסייעת ישירות כשהקובל יהיה מטעם המחוז. נמצאים 

 6יהיה ראש ועדת אתיקה חדש הם  טייב,ומשה שפירא  נכ"לית המחוז,מכאן 

 7שלי פרקליטת ישבו ויקבעו מה הדרך הנכונה ביותר ביחד איתך וגם עם 

 8 צית. האתיקה האר

 9ר היום כרגע. ככל שימצא שהחוק לא יאפשר דההצעה המקורית מופיעה בס 

 10לנו כי לא היו מספיק חברים או שמישהו מראשי המחוזות מודיע שהוא מטיל 

 11על זה וטו, אני כבר מציע בגוף ההחלטה שההעברה תהייה לאתיקה הארצית. 

 12לא. זה עניין  יחד נשב ונחליט, זה לא עניין של המועצה אם זה קובל נוסף או

 13של ועדות האתיקה ושל פרקליטי האתיקה ומנכ"ליות ומנכ"לי המחוזות 

 14ומנכ"לית הלשכה. הפורום הזה יתכנס אם הצעתי תתקבל. אנחנו נמצא את 

 15נעשה את זה כפי  הדרך כדי שבסופו של דבר המתלוננים והנילונים לא יפגעו. 

 16ציב אנחנו צריכים שעשינו את זה בעבר, שוב זה עניין ניהולי אבל את התק

 17להעביר. זאת הצעתי שאני מעלה להצבעה, זה חלק יחסי, המספר אצלך 

 18 ליאור?

 19העקרון הוא כפי שאני אומר, העברת חלק יחסי ליאור אם תחשבו שלא צריך  

 20וטמן את התענוג הזה של להחריב ור קיזה בסדר. אני לא מתכוון לתת למילביצ

 21תקבל נבצע את ההעברה את עבודת הלשכה, זה לא יקרה. אם ההצעה ת

 22 ועדת האתיקה.  ותפעלו בתבונה יחד עם מנכ"לית המחוז ויושב ראש

 23עמית ההצעה שלך עומדת בעינה וגם אמרת לפני רגע שמקובלת עליך גם  ליאור שפירא:

 24ההצעה שהעלה ארז למפגש עם ראשי המחוזות ואיתך וגם נדמה לי אמרה את 

 25זה מנכ"לית הלשכה. יש לי תחושה שתמיד המועצה במידה ותחליט לאמץ את 

 26עמדתך יכולה לעשות את זה. כרגע לאור האמירה שלך וההצעה של ארז אני 

 27ת החלק היחסי של שלושה חודשים בגלל אתי שמח אם תשקלו לתת לי היי

 28 ההטיה וההסתמכות שהייתה לי. 

 29 זו ההצעה חלק יחסי של רבעון. עמית בכר:

 30מה שעובר כרגע עמית זה רק זה לא מעבר לזה. אני מושך את הבקשה שלי  ליאור שפירא:

 31לדבר כן למעבר לזה. זה רק שלושה חודשים. כמה זמן שיקח לכולנו לשבת 

 32עד שהוא מסיים את גולן מרגע זה משה ואני וערן .תהייה הסכמה או לא 

 33אני רואה שמנכ"לית התפקיד מבינים את המחוייבות שלנו להחלטת המועצה. 

 34המחוז גם כאן. אנחנו לא נסתמך על כך שתגדילו לנו ואם יהיה בעתיד נשב 

 35 בעתיד ונעשה את זה. 
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 1תך ועם ראשי המחוזות. כרגע לאור אנחנו נקיים את המחשבה הזאת ביחד אי

 2ההטיה ולאור חסרון הכיס שיש לי כתוצאה מעניין האתיקה, אנחנו שומעים 

 3 גם מערן, זה דבר שהוא בוער

 4 אני התכוונתי לחלק היחסי ונחדד את זה. עמית בכר:

 5רק לשלושה חודשים אלא אם כן ראשי המחוזות שנמצאים כאן מתנגדים כי  ליאור שפירא:

 6 טעם. אז באמת אין

 7הצעתי היא כזו אנחנו נצביע ואם תעדכן אותי מירית, שוב יכול להיות שארז  עמית בכר:

 8או רומי ישנו את דעתם, אם לא הצעתי היא שההעברה הזאת עוברת לוועדת 

 9 האתיקה הארצית. בשביל דבר הזה אין זכות וטו ואין מגבלות אחרות. 

 10ת ההצעה עכשיו זאת מה אתה אומר עמית? אם הם לא יקבלו א  חיה שפיגל:

 11 האלטרנטיבה?

 12זמנם של החברים יקר. אנחנו לא נחזור לדיון ונראה אם אותה הצעה עם  עמית בכר:

 13 אותם דברים נקיים דיונים אבל נגיד שבמקום שזה יעבור.

 14אם עכשיו ראשי המחוזות שנמצאים כאן מסכימים לשלושה חודשים בשלב  ליאור שפירא:

 15 הצבעה אלטרנטיבית?  הזה תם העניין אנחנו לא עושים

 16 כן, תם העניין.  עמית בכר:

 17 ואז תכנס את כולנו? ליאור שפירא:

 18 אני אכנס בכל מקרה. עמית בכר:

 19אם ראשי המחוזות מתנגדים או יתר חברי המועצה אז נעבור לאתיקה  ליאור שפירא:

 20 הארצית אוקיי.

 21קודם כל, כל הכבוד לליאור על זה שהוא לא חורג מהתקציב. אני מעריך את  ערן בן ארי: 

 22זה אני חושב שזה לא קרה בקדנציה הקודמת וצריך להעריך את זה, זה דבר 

 23כל התפקיד שלה היה ולדה בחטא. נראשון. דבר שני אני חושב שהוועדה בכלל 

 24ת הרים והוא באמ גולןלהעיף את יושב ראש ועדת האתיקה המחוזית את ערן 

 25ידיים והתפטר. עכשיו פתאום רוצים כן להכניס לו כסף כשלפני שנייה רצו 

 26הבעיה המרכזית היא שמבזבזים את הכסף שבאמת צריך לעניינים של  ?לקצץ

 27הלשכה על תקנים וקמפיינים פוליטיים בשאר  אתיקה ולתפקידי החובה של

 28צריך. אז העיתונים על עתירות פוליטיות ואז לא נשאר כסף למה שבאמת 

 29מתפלאים גם שאין קונצנזוס כי כשאתה לוקח כסף של משלמי דמי חבר 

 30ועושה איתם דברים הכי קיצוניים שיש אז על דברים טריוויאליים פתאום 

 31 אתה אל מקבל הסכמה.

 32זו הגאוניות בחוק הזה שכל מה שהוא עושה הוא גורם למיתון ההתנהלות כך  

 33שוב לעורכי הדין ועל זה אפשר שתקדם את העניינים המקצועיים שזה מה שח

 34לגבות מהם כסף בחובה ובאופן מנדטורי כמו שעושים. לכן אני בטוח שאם 

 35 תפעלו בצורה מתונה והגיונית כמו שליאור מכוון אז לאתיקה יהיה כסף.
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 1 תודה, אנחנו עוברים להצבעה. מי בעד ההצעה שעל סדר היום? עמית בכר:

 2 יסמןרותם, חוסיין, מוחמד נעאמנה , נדב ו חיה, ,עמית ,רון, ליאורבעד  דנה בלום:

 3 ברוריה.ו

 4בעד, נגד נמנע? לא משתתף.  -ולןערן ג ן ארי.רומי, ערן בנטוביץ, ארז, מי נגד?  

 5 יש נמנעים? ברוב חברי המועצה ההצעה עברה.

 6כיוון שרומי וארז התנגדו וככל שהם יפעילו את מנגנון הוטו אני עובר להצעה  עמית בכר:

 7ההעברה תהייה לאתיקה הארצית שתנהל אותה כהבנתה עם השנייה שלי ש

 8כלל גורמי המקצוע. מירית תשמעי את העמדה שהושמעה על ידי משה וליאור, 

 9אם לרומי יש עמדה אחר אולי גם הם יציגו ותגידי מה עמדתך. אנחנו מעלים 

 10 עכשיו להצבעה את האלטרנטיבה השנייה.

 11 ?שולבתמהצעה זו לא הייתה  דנה בלום:

 12אבל אם אנשים לא הבינו, אנחנו נעלה את זה למען  שולבתהיא הייתה מ בכר:עמית 

 13 הזהירות. 

 14ההצעה שלך שהצבעת זה הכל ואם לא זה ארצי. הייתה הצעה אלטרנטיבית  ליאור שפירא:

 15 שהייתי שמח שתעלה אותה שרק מתייחסת לשלושה חודשים, רק על זה.

 16 שים זה אמרתי מראש.אמרתי שההצעה שלי מתייחסת לשלושה חוד עמית בכר:

 17אפשר לעשות שוב הצבעה? כי גם אני שאני בעניין לא הבנתי שזה כך. האם  ליאור שפירא:

 18אנחנו יכולים לקיים הצבעה שבעניין הזה אנחנו מאשרים רק את שלושת 

 19 ?החודשים בחלק היחסי ולא יותר

 20 ם.את ההצבעה על העברה של היחלק היחסי של שלושה חודשי נעשה מחדש עמית בכר:

 21מה שליאור מציע אני אומר כאן. ליאור בעצם אומר דבר כזה ואין פה מה יהיה  ס:צ'צ'קארז 

 22מועצה ארצית אני מתייחס לזה כהצעה ספציפית לעניין הזה לא בתנאי של 

 23מה יהיה אחרי. ליאור בא ואומר דבר כזה, הוא אומר שכל עניין ועדת הכספים 

 24לפני שהיה וטו ואני מבחינתי וועדת האתיקה היה לפני מספר חודשים עוד 

 25הסתמכתי על הדבר הזה, פעלתי על סמך הדבר הזה שאני אקבל תוספת 

 26היום אני מבין שיש סדר יום חדש אני מבקש מכם בגלל  .תקציבית

 27שהסתמכתי שאת שלושת החודשים האלה תאשרו. אני ביקשתי כיושב ראש 

 28כאן. מבחינתי ועד המחוז שיש לו זכות וטו, כתבתי לליאור ואני אומר גם 

 29השלושה חודשים האלה בגלל ההסתמכות הזו אנחנו לא ניתן יד לפגיעה בשום 

 30 מחוז. 

 31יחד עם זאת בלי להתנות את זה בשום דבר אחר אנחנו מבקשים  ככל שרוצים 

 32לעשות תוספת תקציבית כלשהי לא משנה הסיבה ובפרט לעניין הזה אני 

 33לשכה שבה ידון העניין מבקש שתתקיים ישיבה של ראשי המחוזות עם ראש ה

 34חד עם נושאים תקציביים אחרים שנוגעים למחוזות ונגיע להסכמות. יהזה 
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 1בניגוד לתפישה שמוצגת כאן כאילו ראשי המחוזות יש לה זכות וטו והם 

 2 .משתמשים בה משיקולים פוליטיים ואחרים

 3אני יוצא חוצץ נגד התפישה הזאת. אנחנו רוצים תקציב אחד ולשכה אחת 

 4וצים לדבר על הדברים ולא נותנים לנו לדבר על הדברים. אנחנו ואנחנו ר

 5מבקשים להגיע לראש הלשכה יחד עם יושבי ראש המחוזות וללבן את כל 

 6גם ביחס  2025-המחלוקות בינינו ולהגיע להסכמות תקציביות. לא רק ביחס ל

 7ולשנים לעתיד בראיה של החוק המתוקן. לכן אם זו ההצעה בלי שום  2026-ל

 8בלי אם כן זה עובר למועצה הארצית תוך כדי שמורידים את הנושא הזה תנאי 

 9 מסדר היום ומעלים אותו אחר כך אני מסכים.

 10תבורך, אנחנו נעלה מחדש את ההצעה.  אנחנו ננסח מחדש. ליאור כדי שתהייה  עמית בכר:

 11גיד בדיוק מה כוונת המשורר תנסח אותה. אנחנו מדברים על העברה תמחודד ו

 12 סי של ההפרש.של חלק יח

 13 שלושה חודשים. ליאור שפירא:

 14 לטובת האתיקה של מחוז תל אביב. עמית בכר:

 15 האתיקה והשיפוט. ליאור שפירא:

 16 נעלה את זה להצבעה והיום תתואם הישיבה ארז. מי בעד? עמית בכר:

 17? ראיתי. ערן אלדיו, ברוריה, בעד. חוסיין ח, רומי? בעדייברון, ליאור, משה ט :דנה בלום:דנה 

 18 גולן? מי נגד? אין נגד. יש נמנעים?  ההצעה אושרה פה אחד. 

 19ויש חברים שצריכים ללכת. רון אתה רוצה להציע  לוינטל יש כאן הצעה של רון עמית בכר:

 20אותה? אנחנו יכולים גם להעביר אותה להצבעה טלפונית כי לדעתי היא 

 21 בהסכמה

 22 

 23 גריעת חברי ועדה -. נוהל ועדות5

 24בזמן ניהול ועדת לשון הרע וגם ועדות אחרות שמתי לב שיש ברשימת  לוינטל:רון 

 25המוזמנים לוועדה הרבה מאד שמות של אנשים לא פעילים. חלקם כבר לא 

 26עורכי דין חלקם הושעו חלקם כבר שופטים. יש לי שופטת ברשימה שלי 

 27הרשימות האלה אמרו אי אפשר להוציא  ותםבוועדה. אמרתי בואו נוציא א

 28ן הרשאה להוציא שמות. אז הצעתי לתקן את נוהל הוועדות שאישרנו לפני אי

 29פשוט לצרף שם אפשרות ליושב ראש הועדה בהסכמת יושב כמה חודשים. 

 30ראש המחוז או ראש הלשכה להסיר אנשים מהרשימה של המוזמנים לוועדות 

 31אם הוא סבור שהם לא פעילים או לא עורכי דין. אם חלה טעות ואותו אדם 

 32א מהרשימה רוצה לחזור אליה באותה קדנציה הוא חוזר אוטומטית. שהוצ

 33כך אפשר בכל קדנציה להוציא אנשים  כי הם פשוט לא פעילים. זה קצת מגוחך 

 34שאנחנו שולחים הזמנה לוועדת לשון הרע לשופטת במחוזי. זאת ההצעה שלי 

 35 לתיקון הלקונה שיש בנוהל הוועדות. 
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 1רון אני חושב שלפני שמוציאים מישהו צריך לשלוח מכתב או משהו כזה כדי  נעאמנה: מוחמד

 2 להבין מה הסיבות. 

 3אני מדבר על מצב שכבוד השופטת כרמית בן אליעזר שמונתה לשלום ועלתה  רון לוינטל:

 4 כבר  למחוזי רשומה כחברה בוועדה זה ברור שהיא לא עורכת דין אפילו.

 5ימים. אני מדבר על אנשים שלא מגיעים בכלל והם זה ברור שאנחנו מסכ: נעאמנה מוחמד

 6 רשומים. צריך לשלוח להם מכתב או משהו.

 7מכתב או לפנות אליהם אבל שתהייה אפשרות להוציא אנשים שהם לא   רון לוינטל:

 8 פעילים או לא נמצאים כי אחרת זה מביא לתוצאות מגוחכות. 

 9 ח האתגרים ראש מחוזות א רון אתה מעלה נקודה מאד מעניינת. כיושבי קס:'צ'ארז צ

 10הוא בעצם להביא אנשים לפעילות. אני חושב שככה גם נמדדים  םהקשי

 11המחוזות. ככל שההון האנושי המתנדב נותן יותר את אותותיו בפעילות 

 12 וז כך הפעילות יותר מגוונת והמחוז צועד קדימה. חהמ

 13 אני חושב שההצעה לא טובה מהסיבה הפשוטה שברגע שאתה מוציא למישהו

 14ן מיידי מייצר אצלו אנטגוניזם. הוא מרגיש שעשו לו פמכתב גריעה אתה באו

 15ה הזאת גם עלתה אצלי במחוז כי הרבה מאד ועדות ישמשהו לא בסדר. הסוגי

 16שלפעמים חלק מהאנשים לא נוכחים ולא משתתפים אבל אתה לא רוצה 

 17תרצה את הפעילות שלהם תוכל גם ב שבו  ציהיה מכשנגד. אתה רוצה ש םאות

 18לפנות אליהם ולעשות את זה. לכן ההנחייה שלי ליושבי ראש במחוזות היא 

 19להמשיך לעשות את הפעילות עם מי שיש ולא להתחיל להוציא כתבי אי מינוי 

 20ה שייצר אנטגוניזם ותסיסה בוודאי שלא יועיל לפעילות. זה יכול מאו גריעה 

 21או. אם אתה לייצר גלים פוליטיים כאלה של למה הוציאו אותי ולמה לא הוצי

 22זה  רואה שבוועדה שלך יש חברים שאינם פעילים בסדר תמשיך עם הפעילים

 23בסוף בהתנדבות מתוך כוונה טובה, רצון טוב ולדעתי הדרך הפוזיטיבית הרבה 

 24יותר טובה מהדך הנגטיבית. היא לא תוביל להמשך עשייה ותייצר מרמור 

 25 תסכול בקרב העושים וגם בקרב אלה שקיבל את המכתב. ו

 26אני מבין מה שאתה אומר אבל אנחנו לא מדברים על אותו דבר. אני לא מדבר  ון לוינטל:ר

 27על אנשים שלא באים אני מדבר על כך שנגיד ברשימות ועדות לשון הרע, 

 28אנשים.  130-אנשים רשומים נשלחות הזמנות ל 130ברשימה הארצית יש 

 29לה שלפחות אנשים. עיון מדוקדק מג 130אנחנו מתכוננים מתוך הבנה שיש 

 30 חמישה מהם מונו לשופטים הם גם לא טורחים לכתוב שהם לא באים.

 31 אתה מדבר על גריעה של אנשים שאינם עורכי דין? קס:'צ'ארז צ

 32 ר על אנשים שהושעו מלשכת עורכי הדין, לא פעילים.בבוודאי אני מד  רון לוינטל:

 33 מי שאיננו עורך דין בוודאי, אני כנראה לא הבנתי. קס:'צ'ארז צ

 34 אתה לא יכול להוציא אותם מהרשימה אין מנגנון כזה.   רון לוינטל:

 35 אם אלה אנשים שאינם עורכי דין בוודאי אין מה לדבר. קס:'צ'ארז צ
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 1 שניים זה יעשה בתיאום לפי ההצעה. ,ראשית זה לא מחייב עמית בכר:

 2 כן יושב ראש המחוז או יושב ראש הלשכה.  רון לוינטל:

 3יכפה עליך רק שאנחנו צריכים את הכלי הזה. בוודאי שחזקה על אף אחד לא  עמית בכר:

 4כל אחד שהוא יעשה בו שימוש מושכל. אפשר גם להרים טלפון. לפעמים 

 5עושים משהו בלי סמכות. רון הציע הצעה היא נראית טובה. כולנו רוצים בלי 

 6 שום הבדל כמה שיותר אנשים.

 7 אתם רוצים להעלות את הנוהל להצבעה? דנה בלום:

 8 אני מחדד רק לאנשים שאינם עורכי דין. קס:'צ'רז צא

 9 שאינם עורכי דין או מונו לשיפוט או הושעו.  חיה שפיגל:

 10 לא מהקדנציה הנוכחית, למרות ששוב מי שמונה לשיפוט או שנגרע. עמית בכר:

 11אסור שהוועדות יהיו תואר להתהדר בו בלי פעילות. אתה רוצה  ,מילה קר :ויצמןיוסף 

 12 רלהיות חבר ועדה ולהתהדר בזה ולכתוב את זה במייל ולהגיד לכולם אני חב

 13ועדה קום תעשה פעיות. אני חושב שאם נגיד לכולם שבלי שום פעילות אתה 

 14שו עלא יכול להתהדר בתואר הזה זו תהיה סיבה שיצאו מאזור הנוחות וי

 15ת. לכן אני דווקא בעד לקבוע איזה שהוא סדר פעולה. אגב ראשי פעילו

 16המחוזות וגם ראשי הוועדות יגידו זה מה שהמועצה החליטה אתה רוצה 

 17אני רוצה לראות פעילות רבעונית, שנתית, משהו תעשה רק לא תואר  ,להיות

 18 להתהדר בו.

 19 אני לא מאמין שאני אומר את זה.  קס:'צ'ארז צ

 20 מילה אחרונה. אני מבקש עמית בכר:

 21אני שוב חוזר על הדברים ככל שמדובר בעורך דין פעיל אני לא מאמין שאני  קס:'צ'ארז צ

 22ככל שמדובר אומר את זה שאני חולק על יוסי שאני תמיד מסכים איתו. 

 23בעורכי דין פעילים רק לחדד את זה שזו ההצבעה לא להוציא אותם אלא רק 

 24שנגרעו זהו. אחרת אני חושב כשמדובר בעורכי דין שהפכו לשופטים או 

 25שאנחנו פשוט יורים לעצמנו ברגל. לעניות דעתי גם אם יתהדרו בזה זה 

 26בהתנדבות, אנחנו אחרי פרשת תרומה ולפעמים יש בהתהדרות הזאת כדי 

 27 להוביל לדבר טוב זה לא אסור.

 28אנחנו צרפנו את הנוהל אנחנו מצביעים עליו. אני מעלה להצבעה מי בעד? יש  עמית בכר:

 29 מתנגדים או נמנעים? ההצעה אושרה פה אחד.

 30 

 31 בקשה להצטרפות הלשכה להליך בעניים פלונים נגד שומרה חברה לביטוח .4

 32 

 33 זה הנושא האחרון ואני כבר אומר שאני בעד. עמית בכר:
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 1הסיטואציה הבסיסית היא מאד פשוטה, יש מערכת יחסים עכורה בין עורך  ערן גולן:

 2שלום. הוא ביקש פסילה שלו והתוצאה הייתה דין לבין שופט בבית משפט 

 3 תיקים אחרים. 15-שהשופט הורה על שחרור שלו מהייצוג ב

 4הוא אמר בכל התיקים שהוא מופיע, הוא לא יופיע בפני. הוא  ,15לא  עמית בכר:

 5 ו?מלכאורה פסל את עצ

 6הדין הוא הורה למזכירות לפטור אותו מייצוג. עורך הוא פסל את עורך הדין,   :ערן גולן

 7הגיש ערעור פסלות והשופט עמית הורה על עיכוב ביצוע גם כתב דברים די 

 8חריפים. הוועדות המקצועיות חושבות גם שאנחנו צריכים להצטרף. זה משהו 

 9שבליבה של הליבה של הגנה על עורכי דין במיוחד בפערי היחסים האלה שלא 

 10הגיש בקשה לומר הפגיעה בפרנסה. זה אירוע שהוא פשוט לא נורמלי שמי ש

 11תיקים. לכן אני חושב שזה אירוע  15-לפסלות שופט אמור להפסיד ייצוג ב

 12שהוא יוצא דופן שנצטרף לאירוע על פסלות. לא סתם הנשיא עמית הורה על 

 13 עיכוב ביצוע.

 14אני מניח שכולם קראו את החומרים. אני קראתי, ראיתי לי זה נראה מקרה  עמית בכר:

 15 מובהק.

 16י לדבר על הנושא הקודם. הנושא של הוועדות לא הבנתי מה עלה אני רצית י:'שאדי סרוג

 17ובל עלי. בעניין עורכי בסוף לאישור. אם זה רק עורכי דין לא מופיעים וזה מק

 18דין פעילים, במחוז חיפה יש נוהל מאושר שאני לא מתכוון עכשיו להחליף 

 19 אותו.

 20 לשיפוט.ההצעה היא לגרוע עורכי דין שהושעו שאו שמונו  קס:'צ'ארז צ

 21 ממילא זה בסמכותך להחליט על הנוהל, שום דבר לא יפגע מהמצב החדש. עמית בכר:

 22 לא כאלה שהם לא פעילים. קס:'צ'ארז צ

 23תודה. לעניין התקציב גם ביקשתי להצביע בעד, פשוט הייתי צריך לרדת לכמה   שאדי סרוגי:

 24 דקות ולא הצבעתי.

 25אין הסרה של בן אדם מבלי אישור מוקדם הל, ואני רק רוצה לציין בקשר לנ  רון לוינטל:

 26של יושב ראש המחוז. זה מה שכתוב זה לא רק האנשים שארז אמר כי הוא 

 27 אולי לא קרא את ההצעה.

 28 לכן חידדתי. קס:'צ'ארז צ

 29 זה לא מה שכתוב בהצעה אבל אי אפשר להסיר אף אחד בלי אישור שלך.   רון לוינטל:

 30 לא מסיר אף אחד. אני אומר לך אני כמדיניות קס:'צ'ארז צ

 31רק אגיד שזה הגיע לוועדת סד"א ודנו  ולןבקשר למה שאמר עכשיו ערן ג 

 32והסכמנו על זה, זו פגיעה בחוק חופש העיסוק, זה גרוטסקי, דרקוני ואני חושב 

 33 שצריך לתמוך במה שערן הציע. 

 34 יש מישהו שהוא נגד או נמנע? הצעה התקבלה פה אחד. עמית בכר:
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 1ן אני החלטתי לפרוש מהתפקיד של ההצטרפויות אחרי חמש וחצי משפט אחרו :ערן גולן

 2שנים. אני חושב שהדברים לא בדיוק עובדים בצורה הכי חלקה וגם לא בא לי 

 3לשמוע עלבונות. אני חושב שהשקעתי בחמש וחצי השנים האלה זמן אדיר. 

 4 אני חושב שהיו הישגים מאד יפים כולל בחודשים האחרונים. 

 5ודה בעיני חשובה ומועילה וטובה מאד, מאד מבורכת בקדנציה עשית עב עמית בכר:

 6 הקודמת וגם בנוכחית. אני אשמח אם תמשיך. 

 7שאר הדברים בצד והדבר הזה בוודאי אם תרצה להמשיך אני חשוב שזה דבר 

 8מבור ואם תחליט שלא אז לא. אני אשמח שברוח ההצעה של ארז נשוחח על 

 9בקדנציה הזאת למיטב זכרוני המועצה פה העניין, אני חושב שאתה חיוני. 

 10 החליטה אחרת באחת הוועדות המקצועיות וזה גם בסדר.

 11 עמית אני מתכוון לעיכובים אי אפשר שיהיו כאלה עיכובים. ערן גולן: 

 12קבל יש לך את הזכות לעשות את זה ואם תרצה להציג את זה בפני כלל מאני  עמית בכר:

 13הפעילות שלך בעניין הזה הייתה שוב  .המועצה, אם לא תשנה את דעתך

 14ונותרה מבורכת וחיונית ואני גם סומך על שיקול הדעת שלך. נדון בזה ואם 

 15בדת של יותר אנשים תגיד ונוקיר את כל מה שעשית עד ותרצה בבמה יותר מכ

 16 עכשיו. 

 17 לאישור.  שבע בוררויות -נוסף יש סעיף  דנה בלום:

 18 

 19  . בוררויות6

 20 יש מישהו שנמנע. ?1ורר מס' אישור במי בעד   עמית בכר:

 21 אני נמנע בבוררות אחת.  רון לוינטל:

 22 אושר בורר מספר אחד כאופציה הראשונה. דנה בלום:

 23חברים ערב טוב תודה ענקית לכל מי שנשאר. ניקח את הדברים של ארז  עמית בכר:

 24 ברצינות אני מקווה שהדברים יהיו הדדיים ונתקדם קדימה. 

 25 

 26  -הישיבה נעולה-


